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מת השרוןר  - 13מס'  מן המניין מליאה פרטי כל ישיבת 

9.3.25ביום שהתקיימה 

 :משתתפים

20:06 -יצא ב ראש העיר  - מר איציק רוכברגר 

מנכ"לית ומזכירת המועצה  -   גב' פרח מלך  

 חברת מועצה  - ענת לין 'גב

20:06-יצאה ב  חברת מועצה  -  לירון בלומנר 'גב

 חבר מועצה -   מר גיא קלנר 

 חברת מועצה   -   הדר שוייצר' גב

 חברת מועצה  - גייל שורש  עוה"ד

 חברת מועצה  - גב' בת שבע אלקובי 

19:57-נכנס ב  סגן ראש העיר  - מר יעקב קורצקי 

19:58-נכנס ב חבר מועצה -   מר מוטי גינדי 

20:01-נכנס ב חבר מועצה  -   מר עופר קליך 

 סגן ראש העיר  -   עו"ד עידן למדן

 חברת מועצה   -   עו"ד נאוה פרס 

 חברת מועצה  - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 חבר מועצה -   מר אהד בלייר 

 חבר מועצה - מר דני רוק 

 נעדרו
חברת מועצה   - סיון דהן 

חברת מועצה  - גב' דניאלה רון יעקובי 

 28 צוות מקצועי

29 
30 
31 
32 
33 

34 

 היועץ המשפטי  - עו"ד מיכאל בלום  
 מהנדס העיר  -   אדר' שי אללוף
 גזבר העירייה   -   מר אסף אפרים 

 מבקר העירייה   - מר ניסים בן יקר 
GIS-מנהל אגף נכסים ו -מר עינב בן יעקב  
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 גיבוש מדיניות עירונית בקשר לפעילותו של מתחם ביג בשבת. והקמת צוות עירוני בצירוף   .1

 גורמי מקצוע לצורך גיבוש מסמך מדיניות.  

 א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות עדכון סטטוס קיזוז חובות  36שאילתה לפי סעיף   .2

   .דן רוק –עמותת הכדורגל. עצירת תמיכות 

 . גיא קלנר  –שאילתה בנושא פעילות למען חתולי רחוב ברמת השרון   .3

 א' לפקודת העיריות מדיניות גיזום וכריתות עצים  36שאילתה של גיא קלנר לפי סעיף  .4

 עירונית. 

 סיעת באה בטוב  -שאילתה בנושא אולם ספורט בבית ספר גולן .5

 א' לפקודות העיריות  מענה לשעות פנאי לנוער ופתיחת מועדון   27הצעה לסדר לפי סעיף  .6

 נוער יצירת גינות ייעודיות לבני נוער סיעת באה  בטוב.  

 א' תוספת שנייה לפקודת העיריות פרסום פרוטוקולים של   27הצעה לסדר לפי סעיף  .7

 ועדות חובה באתר העירייה סיעת חופשי בעירנו.  

 א' תוספת שניה לפקודת העיריות בעניין חידוש המאבק שתי  27הצעה לסדר לפי סעיף  .8

הצעות בהצעה אחת. מעבר מטוסים מעל שמי רמת השרון וחידוש מאבק כנגד בניית חניון  

   .בצומת מורשה

 )א( לתוספת השנייה לפקודת העיריות בקשה לדיון חוזר  27הצעה לסדר יום לפי סעיף   .9

אביב   בתל  גישור  המגשרת:  של  המתווה  ע"פ  העיר,      עיריית   17753-07-22במועצת 

 .עמותת בית חב"ד –רמת השרון 
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 גיבוש מדיניות עירונית בקשר לפעילותו של מתחם ביג בשבת. והקמת צוות עירוני   .1

 בצירוף גורמי מקצוע לצורך גיבוש מסמך מדיניות.              

 3 

 4על    13אני מתכבד לפתוח את הישיבה מליאה מן המניין מספרה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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סדר היום הנושא הראשון ברשותכם נושא של גיבוש מדיניות עירונית בקשר לפעילותו של מתחם  

לי   תרשו  מדיניות.  מסמך  גיבוש  לצורך  מקצוע  גורמי  בצירוף  עירוני  צוות  והקמת  בשבת.  ביג 

חוק העזר העירוני הנוגע לפתיחת וסגירת בתי עסק ומקומות בילוי  להקריא כדי שנהיה מדויקים.  

ומסחר מיושן ואינו עונה על הצרכים של העיר. החוק הקיים עיוור להבדלים בין מרכז העיר אזורי  

ה מגורים, אזורי התעסוקה, והמלאכה ובמיוחד אינו מתייחס למה שאנחנו קוראים שולי העיר או  

פאתי העיר. בוודאי שיש להסדיר את העניין. אולם יש להסדיר אותם בכל יישוב ויישוב בהתאמה  

 לאוכלוסייה ולאורחות חייה מתוך מגמה לצור איזון וחיים מכילים ומאפשרים ככל שניתן.  

  סליחה מר רוכברגר מאיפה אתה מקריא את זה? :עו"ד גייל שורש

אני כתבתי את זה במקום לדבר בעל פה. אני רוצה להיות מדויק   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

בהתאם  פשוט.   עין  והעלמת  קריצה  תוך  קוו  סטטוס  שהוא  באיזה  מתנהלים  הדברים  כלל  בדרך 

מתאימים   שאינם  חוקים  של  ואכיפה  עימותים  ללא  שותפים  מ  חיים  לאפשר  כדי  התקופה  לרוח 

ואשר אינם תואמים. מצב זה אינו בריא. מתוך הבנה כי תהליך שינוי חוק העזר העירוני נחוץ הוא  

תמיד   לא  אשר  המרכזי  בשלטון  גורמים  של  בשליטה  הסכמה  או  התערבות  ודורש  מייגע  ארוך 

רואים בעין בעין את צרכי העיר ומתוך רצון להימנע מאכיפה בררנית או אי אכיפה בררנית וחמור  

מכך ללא תוקף ציבורי מתאים. אני פונה למועצת העיר בבקשה להכריז על מדיניות עירונית אשר  

ומתאים.   ראוי  עירוני  עזר  חוק  חקיקת  לסיום  עד  לה  בהתאם  ותפעל  המועצה  תקבל  אותה 

מדיניות   מסמך  לייצר  או  להקים  או  על  להכריז  מבקש  שאני  זה  אומר  שאני  מה  של  המשמעות 

שקובע לרמת השרון את הכללים על פי האופי של העיר. אופי של עיר פתוחה. עיר פלורליסטית עיר  

חילונית תוך כדי התחשבות גם באחר. על הפרק מפעם לפעם עולה נושא שונה בפעם הזאת עולה על  

בסביבה   ונמצא  העיר  בפאתי  פועל  החדש  המתחם  כי  ספק  אין  החדש.  פיישן  ביג  מתחם  הפרק 

יוצרת מטרד לתושבי העיר. וברור לנו כי מתחם מסוג זה לא יכול לתפקד אם ימנע ממנו   שאינה 

אני   לכן  אלה.  בתובנות  תלויה  לכך  בהקשר  העיר  והצלחת  הצלחתו  פי  על  מיטבית  בדרך  לפעול 

מבקש להביא לאישור מועצת העיר החלטה בדבר קביעת מדיניות עירונית חדשה הנוגעת להפעלת  
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העיר   שולי  המושג  את  שנגדיר  מבקש  אני  העיר  בשולי  ועינוגים  בילוי  ומקומות  מסחר  עסק   1בתי 
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ונגדיר מה המדיניות העירונית באזור זה עוד אני מבקש למנות צוות מתוך חברי המועצה שיהיה  

אחראי להביא בפני מועצת העיר מדיניות מפורטת בעניין שולי העיר. אך גם לגבי אזורים נוספים.  

שראוי לעדכן בהם מדיניות ולחוקק חוק עזר עירוני בעניינם בעניין שעות הפעילות שלהם. הכוונה  

של   פתיחה  מאפשרת  מכילה,  פתוחה,  חילונית,  עיר  תישאר  השרון  שרמת  לאפשר  הזה  במקרה 

לאימוץ   עד  כי  תודיע  העיר  מבקש שמועצת  אני  ללא החוק.  רק  היום  גם  וזה מה שקורה  עסקים 

המדיניות העירונית המפורטת המועצה תחליט על תקופת ביניים אשר בה יקבעו בהתאם לקווים  

הבאים.   אכיפה  כללי  המוצעת  העירונית  המדיניות  של  איסור  1מנחים  ייאכף  לא  העיר  בשולי   .

שעות   הערכת  ייבדק  מגורים  אזורי  אינם  אשר  באזורים  מנוחה.  בימי  הפעלה  ואיסור  פתיחה 

תרבות   ומקומות  העסק  בתי  של  האפשרויות  את  להרחיב  מגמה  מתוך  הפעילות  וסוג  הפעילות 

העיר.   תושבי  במנוחת  פוגעת  שאינה  בדרך  בהם.  לפעול  בעלת  3ובילוי  פעילות  תתאפשר  לא   .

מאפייני רעש ושכונות מגורים ובמקומות אלה תתאפשר פתיחת חנויות נוחות לשירות התושב ים.  

. תורחב פעילות התרבות בעיר, ותותאם לצרכי ה עיר ולערכיה. אני מציע ברשותכם להקים צוות  4

שיקרא הצוות לבחינת המדיניות העירונית בהקשר לשעות עבודה ומנוחה. וממליץ לחברים בו את  

עידן למדן, הדר שו : חברי המועצה הבאים והם גיא קלנר,  ו ענת לין, יושב ראש הצוות.  יצר, 

ולהזהיר   אותה  להעביר  שנוכל  כדי  כמובן  עירונית  מדיניות  לקבוע  לבקש מהצוות  אני מבקש  עוד 

אותה במסגרת של חוק העזר. עד אז. חברים מה שקרה שאני לפני בערך כעשרה ימים עם הפתיחה  

שדרשו   המשרד  מכיר את  לא  דין שאינם מרמת השרון.  עורכי  קיבלתי מכתבים ממשרדי  ביג  של 

בשם עצמם משרד עורך  ממני לסגור את המתחם. זה פועל במסגרת של שעות המנוחה קרי שבת.  

דין. יש לי את המכתבים אצלי. בשם עצמם. הם אמרו בשם מרשנו ל יודע מי זה מרשנו. לא כתבו.  

בכיר   משר  טלפון  גם  קיבלתי  הזה  המכתב  את  פעמיים  לי  שלחו  והם  מרשנו  זה  מי  רשום  לא 

מקשיב   אני  אמרתי  ואני  למכתב.  להקשיב  ממני  מבקש  הוא  שבו  שעברה,  אלא  זו  לא  במוצ"ש 

למכתב ואני לא מתכוון להישמע לו אלא להקים כאן צוות כפי שאני אמרתי כדי שיבחן. במקומות  

נוספים בארץ דווקא במקום דווקא הייתה שם מאבק ציבורי מאוד קשה. כמו למשל באשדוד. חד  

גרמן   יעל  בזמנו  הכוכבים  שבעת  הרצלייה  פתוח.  שלהם  במתחם  מדיניות.  מסמך  עשו  משמעית 

נאבקה והכריזה על חוק עזר עירוני הצליחה להעביר אותו פתוח. כפר סבא. לפי חוק המרכולים.  

מיני   כל  סבא  כפר  ביל"ו  במתחם  מקומות.  פתוחים  אביב  בתל  גם  כנ"ל  אחרים  במקומות  נכון 

רוצה   ולא  שבת  למלחמת  כאן  להיכנס  רוצה  לא  אני  שהחליט.  מי  החליט  אבל  פתוחים  מקומות 

מאבקים. אנחנו עיר שחייבת לשמור על אופייה. אנחנו עיר פתוחה עיר ליברלית, ועיר מתקדמ ת  
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כדת   לעבוד  נמשיך  בינתיים  עזר  כחוק  וגם  גם כמסמך  אותו  להגיש  כך  כמובן אחר  שאני אמרתי 

 וכדין וכראוי זה הנקודה. 

 הצעה שלך עברה אישור משפטי אנחנו מאשרים משהו שהוא חוקי?   :עו"ד גייל שורש

כל   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר זה משפטי קודם  אתם מאשרים הצעה שלי אני בדקתי את 

לאחר   אותו  להביא  מבקש  שאני  מסמך  זה  משפטי.  מסמך  לא  זה  משפחתי.  מסמך  לא  זה 

 שהמדיניות תיקבע על ידי הצוות להקים צוות כדי שיעבוד על פי העקרונות שאני דיברתי  

 מי יהיה בצוות?   : גב' בת שבע אלקובי

 את רוצה להיות בצוות? אני אכניס אותך.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כן. בהחלט.   : גב' בת שבע אלקובי

 בשמחה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אני מברכת על הרצון לשמר את הצביון החילוני של העיר ודברים פתוחים בשבת   :עו"ד גייל שורש

מאוד   סוגיה  יש  מוזר.  קצת  לי  נראה  שהוא  פה  מנהלים  שאנחנו  ההליך  הוא  העניין  ברור.  זה 

   98מורכבת שמגיעה למדוכה בדקה ה

   98היא הגיעה בדקה ה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 היינו צריכים לתת עליה את הדעת כבר קודם זה לא נעשה.  :עו"ד גייל שורש

 ראש העיר רשלן אז זה לא חסר אחריות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 בקדנציה הקודמת אבל אם אתה   :עו"ד גייל שורש

 אני יודע למה את מתכוונת הכל בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

שני   :עו"ד גייל שורש דבר  לי.  הקשבת  לא  אותי,  שמעת  לא  מתכוונת.  אני  למה  יודע  לא  אתה 

ותהליכים   תקנים  אותם  על  איך.  על  אחראי  מקצוע  ואנשי  המדיניות  על  אחראית  שהמועצה  

נאשר.   כאן  שאנחנו  המדיניות  את  יממשו  שצריכה  בעזרתם  מטה  עבודת  פה  שיש  חושבת  אני 

להיעשות על ידי אנשים שיש להם ידע ומומחיות בנושא הזה אם אתה רוצה להקים צוות אין בעיה  

זה לא הנקודה. הנקודה שאתה מביא להחלטת מועצה בעצם המתווה שאנחנו צריכים לאשר אותו.  

הדרכים   את  למצוא  תלכו  אנחנו  שאומרת  מדיניות  אמירת  מסמך  בעצם  מביא  לא  אתה  ואם 

 שבעזרתם נוכל לשמר את הצביון.  

 זה בדיוק.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אתה מבקש מאיתנו להחליט  :עו"ד גייל שורש

 לא. זה בדיוק רגע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1ככה כתוב. כתוב תחליט המועצה בהתאם לקווים המנחים. פה יש לי בעיה. אתה   :עו"ד גייל שורש
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מבקש מאיתנו להחליט על דבר שאני לא יודעת אם הוא חוקי, שאני לא יודעת מה המשמעות שלו.  

מושג   לא  זה  העיר  שולי  זה  מה  פה.  חשובים  פחות  אנחנו  אותנו.  גם  העירייה  את  גם  חושף  זה 

 משפטי.  

שזה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר איפה  בדיוק  זה  העיר  פאתי  העיר.  פאתי  זה  העיר  שולי 

 נמצא. בדיוק איפה שנמצא.  

 זה התשובה שלך? באמת זה הרצינות שלך.   :עו"ד גייל שורש

 זאת השאלה שלך?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כן. זאת השאלה.   :עו"ד גייל שורש

 אז זאת התשובה שלי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 יש פה סוגייה.   :עו"ד גייל שורש

 פאתי העיר בדיוק איפה שזה נמצא.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 ראש עיר יסודי ודקדקן.   :עו"ד גייל שורש

חברים   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר טוב  שומרת.  הכבוד.  כל  ממש.  ותומים  אורים  ממש 

 הכוונה  

 אם ראש העיר צריך עזרה ממך בעיה קשה.   :עו"ד גייל שורש

אל תתערב. אני אחדד ההצעה שאני מציע היא הצעה לדיון היא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

תגיעו   שאתם  המתווה  להיעשות באמצעות  גם  וצריכה  יכולה  היא  עליה  נדונו  בה  הצעה שחברים 

 אליו עם עורך דין כמובן כדי שזה יהיה מנוסח ומקובע משפטית בצורה טובה  

 בוודאי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 היועץ המשפטי של העירייה?  : גב' בת שבע אלקובי

יכול   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר העירייה  של  המשפטי  היועץ  אם  חיצוני.  אפילו  או 

להתמודד עם זה מאה אחוז. אם יועץ המשפטי של העירייה רוצה להיעזר ביועץ חיצוני גם בסדר  

גמור .אנחנו נעביר את זה אחרי שאתם תאשרו את הדבר הזה נעביר את זה למחלקה המשפטית.  

הם יחליטו במחלקה המשפטית מי מלווה את העניין הזה כמובן שהכל יעשה בליווי. הנה אני אומר  

  את הדברים.  

בטח   :מר גיא קלנר קונצנזוס  שיש  חושב  אני  אחד  משפטים.  בשלושה  להתייחס  רוצה  אני 

בנושא   מדיניות  קביעת  בדבר  הנחיצות  לגבי  שאמרתי  מה  אמרתי  הרצון  לגבי  הזה  החדר  ביושבי 

השרון.   ברמת  ותושבת  תושב  לכל  כמעט  חושב  אני  שהנפנו  שחשוב  הדגלים  אחד  שזה  חושב  אני 



9.3.25מיום   – 13ישיבת מליאה מן המניין מס'   

7 
 

 1כולנו במסגרת הפעילות הציבורית שלנו ברמת השרון ואני חושב שאנחנו צריכים למצוא כל דרך  

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

כדי להסדיר את הנושא הזה בצורה הטובה ביותר וכמובן החוקית. אני חושב שהמתווה הזה הוא  

בתוך   האלה  התהליכים  את  לנהל  צריך  לעיתים  חושב  ואני  נבדק  שהוא  להעריך  יכול  אני  מתווה 

מציאות אנחנו נמצאים בתוכה ולא קבענו אותה ביסודה אני חושב ששולי עיר בהתייחסות לעמיתי  

זה שוליים של עיר. כן המקום שבו נמצא ביג וסינמה סיטי ושולי עיר רמת השרון על פי הגבולות  

 המוניציפאליים של רמת השרון.  

   ..זה שולי העיר?  :עו"ד גייל שורש

לא. בסדר חבר'ה עכשיו אני רוצה עוד להאמין מורשה תמיד חלק שלה. בשביל   מר גיא קלנר:

 זה מקימים צוות.  

  אני מסכימה אבל רוצים להחליט כבר עכשיו על   :עו"ד גייל שורש

 אני רוצה להאמין בשונה   מר גיא קלנר:

  צריך ללכת על המדיניות כן. אבל עקרונות שיש פה בעייתיים.   :עו"ד גייל שורש

את   מר גיא קלנר: לתקוף  אמור  לא  הזה  החדר  מיושבי  איש  הזה  בנושא  להאמין  רוצה  אני 

שאנחנו   אחרות  מסוגיות  בשונה  אחרים  גורמים  שיהיו  להיות  יכול  להאמין.  רוצה  אני  התהליך. 

כדי   לתקוף  ירצה  לא  אחד  שאף  להאמין  רוצה  אני  הזאת  בסוגיה  ד'  ג'  ב'  א'  בין  פה  מתגוששים 

נושא   זה  להאמין  רוצה  אני  המליאה  ובקרב  מועצה  חברי  בקרב  לכן  הזה  התהליך  את  לתקוף 

 שכולנו רוצים בטובתו ובהגעתו לקו הגמר החיובי לכן  

שלא   :עו"ד גייל שורש ההחלטה  את  כמועצה  היום  לאשר  בעיה  אין  אומר  אתה  גיא  שנייה  רגע 

לייחס איסור פתיחה ואיסור הפעלה בעצם אתה רוצה שאנחנו נעביר עכשיו החלטה שהיא מנוגדת  

 לחוק.  

  לא אמר את זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 לא אמרתי את זה.   מר גיא קלנר:

  אבל זה מה שכתוב.   :עו"ד גייל שורש

והמנגנון העירוני הוא לא מכיר את   מר גיא קלנר: אמרתי שאני רוצה להאמין שראש העירייה 

  זה. אוקי הוא לא ראה את סדר היום?

  מי לא ראה? מה לא ראה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 למה את אומרת לא? קיבל כמו שאת קיבלת.  :גב' פרח מלך

 הצעת החלטה לצורך גיבוש מדיניות שנשלח בשעה שש או חמש. לא רואה.   :עו"ד גייל שורש
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אני   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר עכשיו  מבקשים  לא  אנחנו  אבל  ראה.  שלא  להיות   1יכול 
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על ה בסיס הזה אני מבקש   דיניות.  זה הצעה למסמך מ  פעם  עוד  ואני חוזר  מבקש כרגע אמרתי 

  שיקימו דיון. רוצים להרחיב ירחיבו רוצים להקטין יקטינו זה הצוות.  

נצטרך להתמודד עם זה אני מעריך   מר גיא קלנר: זה עוד לא החלטה סופית. משפטית מבחוץ 

אף   על  הזה  הנושא  את  להסדיר  רצון  יש  השרון  רמת  העיר  מועצת  וחברי  המליאה  חברי  בקרב 

המגבלות הקיימות בשדה הקצת מורכב הזה ולכן בואו ננהג בנוהג של היגיון של שכל ישר ונוביל  

את הפרשה הזאת לקו גמר חיובי. אני מאוד מקווה שנעמוד גם באתגרים המשפטים ככל שיהיו.  

  אבל אני מעריך שכולנו ביחד נעמוד בהקשר הזה אז גם נוכל להם. זה הכל.  

לטעמי אין ספק ההצעה מבורכת כרגע והצעה נכונה כרגע גם אם היא הולכת על   עו"ד עידן למדן:

איזה שהוא כיוון ביניים. אנחנו מצויים במצב שאת הדבר הזה היינו צריכים לפתור כבר בקדנציה  

הקודמת. עם תיקון לחוק העזר להשלים אותו. להשלים אזורים. כולל הערות שהיו לבית המשפט  

כאלו   מסיבות  בוצע  ולא  הושלם.  לא  הזה  הדבר  ולצערנו  הערות.  לו  היו  אחרות  לעיריות  העליון 

אנחנו  ואחרות,   עכשיו  הזה  המהלך  את  להשלים  לא  העיר  ראש  את  תקופה  באותה  יודע  אינני 

מצוים במצב שקיבלנו את המכתבים לפי הפרסומים שהיו ודברי ראש העיר כרגע לפרוטוקול אנחנו  

צריכים למצוא את הדרך. הדרך כרגע אומרת שהמדיניות והמסמך יאומץ כולל אני מניח שהצוות  

לפחות   לו  ייקח  העזר  שחוק  יודעים  אנחונ  שיוגש.  העזר  לחוק  שלו  ההערות  את  גם  יציע  כבר 

 שנתיים להיות מאושר אם בכלל.  

  אם יאושר   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 ואז עתירה בינתיים.   עו"ד עידן למדן:

חוק   :עו"ד גייל שורש עדכון  חוק  מאז  האמת  את  להגיד  צריך  עזר  חוק  אף  לציבור  נגיד  בואו 

  המרכולים אף חוק עזר לא אושר. אף תיקון לחוק עזר.  

 החוק של עיריית תל אביב עבר.  עו"ד עידן למדן:

  הוא עבר לפני התיקון.   :עו"ד גייל שורש

נכון. לפני אבל הוא עשתה את החוק היא כימתה את הדברים לכמויות אם יהיה   עו"ד עידן למדן:

חוק הגיוני הוא גם יכול לעמוד אחר כך במבחן של עתירה וכרגע צריך למצוא את הליך הביניים.  

כרגע היות שאנחנו מדברים על הצוות המקצועי לכאורה אם הוא יקבל את התלונות או הדברים  

הוא צריך לפעול לפי איזה שהיא מדיניות עד שהצוות הזה עכשיו שאנחנו מקימים ייתן כמה שיותר  

  60מהר כללים יותר מנחים או יותר מדויקים לרוח הכללית הזאת. אני מקווה שכבר בטווח של כ

יום נוכל לתת את הדבר הזה בצורה יותר מדויקת. ולכן זה נכון הנכון כן לנסות לעבוד בצורה הכי  



9.3.25מיום   – 13ישיבת מליאה מן המניין מס'   

9 
 

 1נכונה גם אם פרוצדורלית כרגע זה איזה שהוא אילוץ. אני מברך על הדבר הזה אני חושב שהדבר  
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 הזה הוא חייב להיות והיה חייב להיות מזמן התעכבו אצלנו ויש לקדם אותו.  

 איך זה קשור לדבר הזה למנדט שיש לצוות הזה.   4לא הבנתי את סעיף  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

לך   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר יענה  אני  המנדט  לצוות.  מנדט  אין  מנדט.  של  עניין  לא  זה 

המנדט לצוות הוא מנדט מורחב שיחליטו כדי שתהיה פעילות על מה? מצוין נכון. כי יש מה יש שם 

באזור של זה יש פעולות תרבות, יש סינמה סיטי, יש שם את המתחם של ביג עצמו, יש אירועים  

 שנמצאים שם בתוך זה אזור של פנאי בילוי.  

 פה כתוב תרבות זה לא פנאי ובילוי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

גם תרבות. בסדר גמור הכל בסדר. אני לא רוצה חברים תקשיבי   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אני אסביר.  

 כשאתה כותב פעילות התרבות בעיר פה זה כבר לא בשולי העיר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

בכלל אני אסביר. את שואלת אותי נכון. כי אני  כתבתי את זה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

מדיניות   את  ואמרתי  הכל  את  הקראתי  אלא  ביג  לגבי  רק  לא  מדיניות  מסמך  על  מדברים  אנחנו 

שעות הפעילות על בסיס של הגשה מאוחרת יותר לחוק עזר לכלל ה פעילות לא רק בביג. אני לא  

ציינתי רק את ביג לכלל הפעילות. לאפשר פעילויות מחר יקומו לי איזה מישהו אם כבר מסדירים  

יאושר מה שאני מניח שהוא לא   חוק העזר  זה אבל עד אשר ואם בכלל  א תזה אז מסדירים את 

יאושר בנסיבות העניין הוא לא יאושר, למה ככה ידוע כולם בממשלה מה קורה ולכן אני אומר דבר  

כדי   יותר  מרחיב  אפילו  מצומצם  לא  מדיניות  מסמך  לגבש  מבקש  אני  לגבש.  רוצים  אנחנו  אחד. 

סתם   אני  הנושא  לצורך  אסף  למשל  קפה  בית  יש  אחד  רגע  ויגידו  לי  יקומו  לא  מחרתיים  שמחר 

אמרתי או ארקפה בנווה רסקו או לא יודע מה. רגע במקרה לקחתם את הדוגמא הזאת אבל מחר  

 אני ארצה למה את מתווכחת איתי. אנחנו באים ממקום של שנינו צריכים להיות תואמים.  

לדייק   :עו"ד גייל שורש עבודת מטה אחת צריך  אנחנו מסכימים אני רק אומרת שבשביל לעשות 

 פה במושגים. אנחנו רוצים להבין.  

 אני לא רוצה לדייק. אני אסביר לך. אני רוצה שתביני.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אני מבינה.   :עו"ד גייל שורש

לא. אני רוצה שתביני בקשה כי את לא מבינה אותי כנראה. אני   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

לא רוצה לדייק בסעיפים שאני אמרתי אלא להיפך בכוונה גם אני מרחיב אותם. למה אני מרחיב  

או   אמרתי  שאני  ממה  יותר  עוד  זה  את  להרחיב  יכולה  שתשב  הוועדה  ביניים.  שלב  זה  כי  אותם 

לצמצם כראות עיניה הכוונה היא בסופו של דבר חוק העזר כשיהיה חוק עזר, או מסמך מדיניות  
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 1הוא לא יכול רק על המתחם של ביג אלא על כל רמת השרון כדי שנישאר לא נצטרך כל שני וחמישי  
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 להתעסק עם הדבר הזה זאת הכוונה שלי. זאת ה נקודה.  

 חוק לא גובר על המדיניות?   :מר דן רוק

 זה לא נגד החוק. אנחנו לא פועלים נגד החוק.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  מסיבות כאלו ואחרות.   :מר דן רוק

  חוק העזר.   מר גיא קלנר:

 אם המדינה תאכוף את החוק שלה.   עו"ד עידן למדן:

אני אסביר יש חוק מדינה שהחוק אומר יש חוק שעות פעילות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 עבודה ומנוחה. קרי שבת. זה החוק. על זה עשו חוקי עזר.  

  :אפשר לשאול את מיכה שאלה  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

רגע. עשו חוקי עזר חוקי העזר הם חוקי עזר שמאפשרים כל חוק   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

יכול   אתה  מאושר  איננו  העזר  חוק  אבל  העזר  לחוק  הנתונים  את  מגיש  ואתה  מאושר  איננו  עזר 

 לפעול לפי מסמך מדיניות זה קרה במקומות אחרים. אנחנו לא ממציאים את הגלגל. בקשה. 

 אני גם מצטרף למה שאמרנו כאן. יהיה פתוח בשבת אבל   :מר דן רוק

 זה לא היה ברור טוב שאתה אומר את זה.   : עו"ד נאווה פרס

 נראה בהצבעה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אם אנחנו עיר חילונית אנחנו סוקולוב ואוסישקין   :מר דן רוק

 בדיוק לזה קמה.   : עו"ד נאווה פרס

רוק דן  לי    :מר  שהפריעו  דברים  כמה  לי  יש  נגד.  לא  הוא  לסדר  הצעה  עשינו  גם  אותו.  סותר  לא 

 במסמך הזה אחד, פתחת אותו ולא חתמת עליו.  

המסמך.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר אחרי  עומד  מה  אני  זה  על  דין  על  אותי  תעמיד  פה 

הבעיה. אומר לך עומד אחרי המסמך. עניתי. על מה אתם מבזבזים את הזמן אלוהים. לא. בסדר 

 בבקשה. 

  רשמת בשולי איסור פתיחה..מותר לנו להצביע על סעיף אחד? 1סעיף  :מר דן רוק

 תצביע על מה שאתה רוצה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 שאלה משפטית.   :עו"ד גייל שורש

 אפשר להפריד את הסעיפים. סעיף, סעיף,   :מר דן רוק

אכף בעצם זה כנגד החוק האם אנחנו יכולים להצביע  יאתה אומר לא י   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 כנגד החוק?  
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 1 זה בדיוק מה ששאלתי.   :עו"ד גייל שורש
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 זה שאלה אליך מיכה. הם אנחנו יכולים להצביע כנגד החוק?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אתם לא מצביעים כנגד החוק .אתם מצביעים כרגע על הצעה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 הוא הציע דיון לצוות שידון בזה.   מר גיא קלנר:

חברים אתם לא מבינים. אני אמור מחר מחרתים יכולים לקבל   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

תביעות קיבלתי את האזהרה עד שנקבל אני רוצה בינתיים רמה עקרונית שיהיה לנו את מסמך לפי  

 היתרונות האלה שיהיה מול העיניים מסמך לדיון בפני הוועדה הוועדה תשב נגיד הנה רבותי.  

  תבין מה אנחנו   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 בשולי העיר באזורים המוגדרים לתעסוקה מסחר.   עו"ד עידן למדן:

 זה לא משנה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כחברי מועצה לא לפי החוק.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא מבין את שניכם ביחד. מה אתה אומר?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  מותר לנו להנחות את גורמי האכיפה לא לאכוף את החוק?   :מר דן רוק

 אתה קובע מדיניות.   עו"ד עידן למדן:

 אתה קובע מדיניות. מותר לך לקבוע מדיניות.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 ככה לפי הגישה הזאת החוק אומר בשבת לצורך הנושא צריך להיות הכל סגור. או קי. הכל צריך 

 להיות סגור למעט החרגה.  

   חוק עזר מתיר פתיחה. :עו"ד גייל שורש

   למעט החרגה נכון. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

   ועינוגים. :עו"ד גייל שורש

   יפה תודה רבה. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  אנחנו בעד רוצים את הדבר הזה אבל אתה נותן פה מינוח שהוא מינוח   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

חוקי. אכיפה זה אכיפה של חוק. אני כתושב בטח כעורך דין לא קשה לי להצביע נגד אי אכיפת חוק  

לכן אני אומרת שנה את המינוח. תעשה את זה מדיניות. לא מינוח חוקי. אפשר אני יחשוב רגע אני  

 לא ניסחתי. שלחתם את זה בשש. 

 . אדוני זה יכול יותר לסבך אותנו מאשר לעזור לנו :עו"ד גייל שורש

   להציע יש פה. :מר אהד בלייר
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 1אני חושב שאי אפשר להגיד לא לאכוף חוק המקסימום   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום
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שיקרה דו"ח  מה  שיהיה  לקרות.  שיכול  מקסימום  זה  בשבת.  דו"ח  ייתן  שפקח  יקרה    בפועל  לא 

 דו"ח.  כלום לעסק אם הוא יקבל 

 ברגע שאתה עובד בשבת.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  אלף שקל. שבעים אלף שקל. שבעים אלף שקל. עזוב שבעים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מה שעיריית תל אביב עושה.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

יש פה חוק ימי מנוחה זה מה שאתה מדבר. חוק עזר עירוני שהפקחים שלנו את   :עו"ד גייל שורש

 שבעים אלף שקל זה לא פקחי העירייה.  

 אני לא אשלח פקחים לעשות דו"חות בשבת. נבר לא יקרה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 שנייה מסבירים. הסיפור הזה יושב על שתי תשתיות חקיקה.  :עו"ד גייל שורש

לא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר ניסוח.  לתת  מוכן  מיכה אתה  ביקשתי את ההסבר.  לא  אני 

 שבעים שישים ושמונה הלאה. 

 אתה לא מבין.   :עו"ד גייל שורש

 תן ניסוח.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

ניסוח שמאפשר ..להגיש דו"חות אתה אומר יוקם צוות   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 שיבחן את הסוגייה מבחינת המדיניות בוא תקים את הצוות.  

העיר   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר בשולי  האחר  הניסוח  את  יעשה  של  אני  מדיניות  תיבחן 

 פתיחה ואיסור הפעלה בימי מנוחה. מקובל.  

 תיבחן ..של איסור   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 בדיוק.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

    בינתיים יתנו דו"חות? :מר דן רוק

 מה פתאום.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 משרד העבודה יכול לתת דו"חות של שבעים אלף שקל.   :עו"ד גייל שורש

לא. משרד העבודה אם אנחנו במסמך הזה למשרד העבודה גם   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אם הוא יגיש תהיה לו בעיה כי המסמך הזה גובר. הוא גבר במקומות אחרים. אני אומר לכם הוא  

 גבר במקומות אחרים. אבל לא משנה אני את שלי עושה. אני מנסה להסביר.  

חוק   :עו"ד גייל שורש מבחינת  הכל.  זה  עסקים  בעלי  של  היא  החשיפה  שלנו.  לא  היא  החשיפה 

 שעות מנוחה שקשור לעובדים זה לא חשיפה.  
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 1מבחינת רמת השרון חייבת לצאת עם אמירה ברורה בדבר הזה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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אני קיבלתי את המכתב כראש העירייה אני חייב לענות אני צריך את הגיבוי שלכם. והגיבוי שלכם  

 ראוי זה בסדר גמור וקיבלתי את  ההערה תוקן.  

 ביום שבת יש פקחים שנותנים דוחות חניה. תיתן גם לעסק שפתוח בשבת?  :מר דן רוק

 ממש לא.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  זה מה שאנחנו מנחים אותו? :מר דן רוק

  תיקנו את זה עברנו את זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

דן אתה בטוח שאתה בעד העניין כי מה שאמרת כרגע זה לא בעד העניין. לפעמים    מר גיא קלנר:

 לא צריך לחפור עד קצהו של הדבר. זה בדיוק העניין.  

אמרנו שזה יבחן. תיבחן הפתיחה של. המדיניות תיבחן. חברים.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אני מבקש כן אוהד בקשה.  

הצוות   :מר אהד בלייר לעניין  עסקים  גם  הזה  לאזור  לתת  מדיניות  לקבוע  עצמו  הנושא  לעניין 

המוקם. הערתי על זה היום והופץ לכולם. אני אומר את זה עכשיו. הצוות גוף משנה של המועצה  

להגיד   שלך  בהצעה  שני  דבר  אחד.  דבר  זה  בהרכב.  יחסים  רכב.  הה  את  לשקף  צריך  הזאת 

 לאופוזיציה מי הוא הנציגות שלה  

 לא אומר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 צריך להשאיר את זה.   :מר אהד בלייר

 אמרתי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

קודם כל זה לא עניין של אופוזיציה קואליציה. אני הצעתי את   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  הצוות כי ככה אני רציתי. בתשי רוצה להצטרף אמרתי וולקאם בסדר אתה רוצה מה?

 צוות הוא גוף משנה   :מר אהד בלייר

 הוא לא וועדה הוא צוות. טוב בסדר.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מבחינת הפסיקה.   :מר אהד בלייר

 תערערו גם על זה תכשילו את הדבר הזה. טוב בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אין בעיה להקים את הצוות הגדלת אותו לשלוש ושתיים זה מבורך.   :מר אהד בלייר

מה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר לפי  הצוות  את  הקמתי  אני  ושתיים.  לשלוש  הגדלתי  לא 

 שחשבתי לנכון לעשות.  

 אבל אתה לא יכול לעשות את זה. זה גוף משנה של העירייה   :מר אהד בלייר
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בלום מיכה  המשפטי-עו"ד  להיכנס.    :היועץ  צריכים  אנחנו  המדיניות  לקראת  עכשיו  אומר   1אני 
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הצוות המקצועי צריך לגבש את הדברים שלו. יביא אותם בפני ראש העיר. ראש העיר ישים אותם  

 את המדיניות. זה דעתי. יש מנכ"לית יש אותי.  

המחלקה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר מי מטעם  או  או המחלקה  רוצה שאתה  אני  זה  בגלל 

שיישב עם הדרג דווקא עם הדרג הזה של המועצה והוא יהפוך אם צריך לצרף אנשי מקצוע מתוך  

 המועצה יצרף אותו אין שום בעיה.  

 בעיה פוליטית זה לא.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אני חושב שלא צריך ועדה אתה יכול לקבוע מה שאתה רוצה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 אי אפשר מה שהוא רוצה.   :מר אהד בלייר

 אני רוצה ככה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 הוא לא מנהיג עליון. הוא ראש העיר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

בוודאי   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר דבר.  כל  אתם  כי  עלי.  תערער  רוצה  אתה  מה  סליחה. 

  דיברנו על זה.  

 הוא אומר הוא לא רוצה להיות מולו. הוא רוצה להיות מול הצוות הזה.  מר גיא קלנר:

עם   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר הזה  עם  ותפסיקו  סדר  נעשה  בואו  רגע  סיוע.  זה  חבר'ה 

  סיפורי. שמעתי. זה לא ועדה עם כל הכבוד. זה צוות שמוקם והוא יצטרך לעבוד עם יועץ משפטי,

שיתמנה צוות. אתה רוצה להקשיב תקשיב עד הסוף מה אני רוצה לעשות. למה אני ביקשתי מחלק  

מחברי המועצה להיות שותפים בצוות הזה כי בתפיסה זאת תפיסת עולם שמראה שאנחנו מדברים  

על זה שהתפיסה של אנשי ציבור שמייצגת את העירייה שאומרת אנחנו רוצים את הפעילות בשבת.  

אנחנו לא נסגור בשבת. כמובן שאת ההיבטים והערות משפטיות יצטרך לתת צוות מקצועי ברשות  

 יועץ משפטי שיהיה בין אם זה יהיה.  

 מישהו שהוא לא ליברל ככה אמרת.  :מר אהד בלייר

אחד   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר דבר  היה  לא  נגד.  הזמן  כל  האחרון  בזמן  אתם  לא. 

  שהצבעתם בעד. דבר אחד לא הצבעתם בעד על כלום לא הצבעתם בעד?

 אתה מעניש אותנו?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

פי   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר על  לא  יפעל  הזה  שהצוות  אחד  דבר  פשוט  רוצה  אני  לא. 

 שיקולים פוליטיים.  

 סגרת את זה עם הקואליציה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 עם מי סגרתי?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 את כל התקציב סגרת מראש עם גיא. תראה את הפרוטוקול.   :מר אהד בלייר
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 חברים אני מבקש לאשר. אוהד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  זה גוף משנה.  :מר אהד בלייר

אני לא מצליח. מה זה פוליטיקה למה נבחרנו לשבת סביב השולחן הזה? לריב על    מר גיא קלנר:

לא מדבר    9סעיף   אני  מלינים.  על מה אתם  העיר.  של  התפקוד  העיר. את  אופי  לקבוע את  או  ד' 

לא    . הזה  השולחן  של  שהנציגות  רוצה  אני  רוצה  לא  פוליטיקאים.  זה  מה  אופוזיציה.  על  עכשיו 

 קשור אופוזיציה או קואליציה תקבע את מדיניות  

  ברור שבסוף זה יהיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

הוא טוען שזה לא גוף משנה. הוא טוען שזה צוות פעולה אד הוק. אבל. מה אתם   מר גיא קלנר:

  נופלים לתוך הבור הזה? 

 בוא נשים נציג לכל סיעה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 למה.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 כי את הוכחתם את עצמכם אנטי בכל דבר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 למה.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 חברים אני מבקש לאשר את ההצעה שלי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  אני מבקש חוות דעת האם אפשר להכריח לקבוע לאופוזיציה מי יהיו נציגיה? :מר אהד בלייר

 לא. אני אומר לא. אני לא קבעתי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 זה גוף משנה.   :מר אהד בלייר

 הכל בסדר. אוהד מכובדי זכותך.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אני העברתי את זה בפניך לפני מספר ימים. זה בדיוק הנושא.  :מר אהד בלייר

 זה לא הנושא. אז תערער עלי בבקשה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אמר לך עכשיו היועץ המשפטי נציגי.   :מר אהד בלייר

רוכברגר איציק  העיר-מר  לך    :ראש  אמרתי  ועדה.  לא  זאת  האופוזיציה.  נציגי  את  קובע  לא  אני 

 בדיוק מה זה  

 זה ועדת רשות.   :מר אהד בלייר

זה נציגות אד הוק כדי לפתור את הבעיה הזאת. חברים. אני לא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אתן לכם לתקוע את ההחלטה הזאת. אתם רוצים לתקוע. את צודקת מאה אחוז.  

 בואו נראה מי יצביע נגד ההצעה שלנו.   :מר דן רוק
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 1 אני מבקש שקט. הלו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 הנה הוא אומר לך שלא.   :מר אהד בלייר

 אני אומר לך שלא. נכון זה לא הנושא. זה בכלל לא קשור.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 קשור.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 מה הנושא.   :מר דן רוק

הקראתי אתה לא מקשיב זה בעיה שלך. לא מוסיף. לא מוסיף. מי    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

נכון.   מבקש  אני  בסדר.  מוסיף.  לא  ומשקרים  החוצה  יוצאים  מוסיף.  לא  נגד  הזמן  כל  שמצביע 

תמשיכי עם הקומבינה. סליחה סיימנו את הדיון. סיימנו. אני לא מעוניין להוסיף. כי כשאני מוסיף  

  הם יוצאים נגד ואני לא מוכן. אפילו בתקציב לא הצבעתם בעד על כלום. על כלום.  

  את רוצה לשים נציג שלהם במקום נציג שלך? עו"ד עידן למדן:

 חברים אני מבקש לאשר את ההצבעה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אנחנו מבקשים להצביע סעיף סעיף.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אני מבקש להצביע על ההצעה שלי. להקמת   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 זה לא תקציב.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

רוכברגר איציק  העיר-מר  המדיניות    :ראש  לאימוץ  עד  שלי  ההצעה  את  לאשר  שוב  מבקש  אני 

העירונית המפורטת המועצה תחליט על תקופת ביניים אשר בה יקבעו בהתאם לקווים מנחים של  

 המדיניות העירונית המוצעת כללי אכיפה כפי שהצגתי אותם קודם.  

 הכללים תוריד אכיפה.    :עו"ד גייל שורש

רוכברגר איציק  העיר-מר  ואיסור    :ראש  פתיחה  תיבחן  העיר  בשולי  אמרתי.  הבאים.  הכללים 

וסוג   הפעילות  שעות  הארכת  תיבדק  מגורים  אזורי  אינם  אשר  באזורים  מנוחה  בימי  הפעלה 

בדרך   בהם  לפעול  ובילוי  תרבות  מקומות  עסק  לבתי  אפשרויות  להרחיב  מגמה  מתוך  הפעילות 

מגורים   בשכונות  רעש  מאפייני  בעלי  פעילות  תתאפשר  לא  העיר.  תושבי  במנוחת  פוגעת  שאינה 

בעיר   התרבות  פעילות  תורחב  התושבים.  לשירות  נוחות  חנויות  פתיחת  תתאפשר  אלה  במקומות 

המדיניות   לבחינת  הצוות  שיקרא  צוות  למנות  מציע  שאני  אמרתי  וערכיה.  העיר  לצרכי  ותותאם 

העירונית בהקשר לשעות עבודה ומנוחה המלצתי על החברים אני אגיד עוד פעם. יו"ר ענת לין, עידן  

 למדן, הדר שווייצר, גיא קלנר ובת שבע אלקובי. רוצה להיות בצוות?  

 כן.   :מר אהד בלייר

 קיבלת. בסדר. ואוהד בלייר. מי בעד?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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עיר   : עו"ד נאווה פרס אנחנו  השרון  ברמת  מדיניות  לעניין  לענות  רוצה  רק  אני  שמצביעים   1לפני 
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לא   אנחנו  לחיות.  ותן  חיה  שלה  המדיניות  העיר  צביון  על  נשמור  ואנחנו  ליברלית  כן  חילונית 

דתיים,   חברים  לי  יש  שנים  פה  חיים  שאנחנו  הדתית  לקהילה  לא  בטח  אחד  לאף  אצבע  תוקעים 

חיים בשיתוף פעולה. מקסים. ואנחנו נשמור על המדיניות הזה למען כל הגוש הליברלי והחילונים  

את   זוכרת  לא  כשיגיע.  זה  את  אשקול  אני  שלך.  בהצבעה  לא  אני  למען  וגם  הזאת.  בעיר  שחיים 

 ההצעה שלך. יגיע ויעלה אני אחליט.   

 חברים אני מבקש ברשותכם מי בעד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אין לי שום דבר נגד דתיים יש לי הרבה נגד כפייה דתית.   : עו"ד נאווה פרס

 מי בעד. פה אחד תודה חברים.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 

 גיבוש מדיניות עירונית בקשר לפעילותו של מתחם ביג בשבת. והקמת צוות עירוני   :החלטה

 בצירוף גורמי מקצוע לצורך גיבוש מסמך מדיניות.                 

 

   )יעקב קורצקי, עופר קליך ומוטי גינדי טרם הצטרפו לדיון( בעד פה אחדל חברי המועצה הצביעו כ 

 

     א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות עדכון סטטוס קיזוז חובות  36שאילתה לפי סעיף . 2

 תמיכות מכספי התמיכות ועצירת ה הכדורגלעמותת     

 

א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות עדכון    36שאילתה לפי סעיף    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 סטטוס קיזוז חובות עמותת הכדורגל. עצירת תמיכות דן בקשה. 

   12רקע בישיבה מספר  :מר דן רוק

איפה את רוצה ללכת עוד כמה דקות. אנחנו חייבים ללכת כי אבא    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 שלה בבית חולים.  

אתם רוצים לדחות לפעם אחרת את הישיבה אם זה משהו חשוב. כולנו    :גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 נסכים.  

 לא. אפשר להמשיך בקשה חברים.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

הונחה מועצת העיר הצעה לסדר אשר דנה    25פבר'    16מיום    12בישיבת המליאה מספר    :מר דן רוק

העירייה    לגזבר  הנושא  את  העביר  הספורט.  לאגודת  והעברתם  התמיכות  מכספי  כדורגל  חובות 

קבוצת   האחרונים  בשבועות  המקצועי.  לדרג  עבר  מועצה  חברי  של  קולות  לעירייה  משפטי  יועץ 
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ומקומית.    ארצית  ספורט  עיתונות  מהכותרות  יורדת  אינה  השרון  רמת  הפועל  העירונית   1כדורגל 
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והינה מתהדרת בהצלחות בהישגים כבוד לעיר. חלק מהפרסומים מצבו  אתר העירייה של ..מצבה  

סדרים   ואי  כשלים  על  המצביע  חמור  ביקורת  דו"ח  לצד  הקבוצה....זאת  של  והניהולי  הכלכלי 

שבראשה אתה עומד . מכנה משותף לכל אלו בעלי התפקיד. כספי ציבור רבים שמוזרמים ללא כל  

פיקוח ובקרה. חשוב לציין כל אלו ..בצורה מפורטת  לאתרי הספורט אינם יכולים להיות מן השפה  

מול   להסדירם  עליך  מחייב  תוקף  להם  יש  השרון  רמת  עיריית  כראש  תפקידך  ומתוקף  לחוץ 

בתאריך   להזכירך  בעירייה.  המקצועיים  ביקורת    25פברואר  10הגורמים  דו"ח  מרקר  דה  בעיתון 

..חמורה. המלצות.   ושום דבר    25ספט'    11ותופעל  דיגיטלי שרון אונליין, אמצעים טופלו  מקומון 

פבר' הודעת באתר ערוץ ספורט כי אתה מפסיק את התמיכות לקבוצה עד ההנהלה    12לא הגיע.  

ב שמונה    28תוחלף.   במיליון  הקבוצה  את  שמתקצבת  עירייה  מצטט  וואן  באתר  הגבת  פברואר 

דוחות   יעבירו  לא  כל  אחד  שקל  להעביר  יכולת  שום  אין  זאת  עם  יחד  לבקרה.  אחריות  מאות 

את  עצרת  שלא  רק  לא  לגלות  הופתעתי  העירייה  בגזברות  שערכתי  מבדיקה  חייבת.  שהקבוצה 

 התמיכות לכדורגל. להעביר בסך רבעון.  

אני רק רוצה לתקן אותך סליחה מה שאתה אומר כאן זה היה    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

בי   חוזר  לא  אני  שהתבטאתי  אומר  שאתה  מה  כל  שהתבטאתי  כמו  התבטאתי  זה  ואחרי  לפני 

 במילה. אבל אנחנו מדברים על דבר אחד אתה מזכיר דבר לפני. תקבל תשובה.  

 סדר כרונולוגי של הדברים.   :גב' ענת לין

   נכון. אתה מערבב בסדר. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

   באגודת הספורט הופקו לקחים ומסקנות על פי הדוח. :מר דן רוק

על סמך מה אתה אומר את זה?  טרם הופקו הלקחים? חלק מהלקחים עוד הופקו    :גב' ענת לין

 לפני שהדו"ח מסקנות הדוח פורסמו.  

טרם הופקו הלקחים על פי הדוח. נוסף על כך ישיבת הוועד של אגודת הספורט התכנס    :מר דן רוק

חובות   קיזוז  בדבר  המקצועיים  הגורמים  ההחלטות  הן  מה  השאלות.  להלן  הדוח.  בממצאי  לדון 

הכדורגל.   בצורה  2בקבוצת  העמותות  הם..האם  האם  כדורגל  לעמותות  התמיכות  סטטוס  מה   .

התמיכות   לגבי  המשמעות  מה  לקבוצת  3רשמית.  התמיכות  את  הפסיקה  העיר  והנהלת  במידה   .

. מדבריך לאתר וואן טענת כי דוחות במצב  4כדורגל האם נשלח מכתב דרישה להעברת המקדמה.  

זאת על אף    24חובות לא אושרו על ידי העירייה לפיכך מדוע התעקשת והשארת את הדוחות לשנת  

 ..מקרב חברי סיעה באה בטוב. 
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 1שוב בוחר בכוונת מכוון לבלבל להטעות את סדר היום וכו'. אני   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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אמרתי במפורש בכל אמצעי תקשורת כל עוד אני לא יקבל אנחנו לא נקבל את מצבת החובות את  

הדו"חות הכספיים מסודרים אחד לאחד אני אבקש לעצור ואמרתי את זה בתקשורת לעצור את  

הכספים כל עוד לא קיבלנו את הדו"ח. ביקשתי יותר מזה להעביר לבחינה של היועץ המשפטי ושל  

אתם   מה  חבר'ה  בהגינותו  המשפטי  יועץ  אמר  שרשאים.  אלה  הם  כי  הנושא,  את  העירייה  גזבר 

רוצים ממני, אני לא בדיוק בצד הזה מי שצריך לבדוק זה נושא טכני של כספים, זה גזבר העירייה.  

לפני   היום  הזה.  הדבר  את  קיבל  טרם  חובות  ומצבת  כספיים  דו"חות  לקבל  ביקש  העירייה  גזבר 

הישיבה שוחחתי עם הגזבר. גזבר אמר שהוא עדיין לא קיבל את זה. בינתיים מאז הם לא מקבלים  

לא   אני  לי  לא  זה  את  להגיש  אמורים  והם  הכספיים  הדו"חות  את  להם  שיש  אמרו  הם  הקצבה. 

צריך לבדוק את הנושא של הכספים זה לא עניין שלי. מי שצריך לבדוק זה מערכת הכספים שלנו.  

אני מניחה יום יומיים או השבוע הזה יעבירו אליך. תבדוק תראה תיתן את ההמלצות שלך. תודה  

 רבה ובזה נגמר. עד אז אין לי מה לספר לך סיפורים. אם לא  

   2024אם לא קיבלתם דו"חות למה היה התעקשות להעביר את ה תמיכות בשנת   :מר דן רוק

 גם אז דרשנו דו"חות גם אז אמרנו שיש בעיה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

אתה רוצה לעצור את כל הפעילות ולסגור את כל האגודה. אני לא    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אתן לך. צריך להיות בבדיקה. לא אתן לך לסגור.  

לין ענת  ליומיים אתה    :גב'  נעשים. אחת  הופקו הלקחים. הלקחים.  לא  אומר  כמו שאתה  בדיוק 

 מקבל ממנו את כל האינפורמציה על מה שהוא עושה ולהגיד טרם הופקו לקחים זה אמירה  

 אריק בעצמו אמר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 הוא לא עשה שם שינויים.   :גב' ענת לין

  תגידי גור תמר לא נמצא שם? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא. גור תמר לא נמצא שם.   :גב' ענת לין

 אולי יומיים. גור תמר נמצא במקום.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

לין ענת  נמצא    :גב'  לא  ולראות שהוא  יום  יום  לשם  ללכת  יכולה  נמצא במקום את  לא  גור תמר 

 במקום. מה שאפשר במסגרת החוק עושים. 

 החוק מאוד ברור.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לך. תשאלי   :גב' ענת לין

אני יודעת על בסיס שעתי תאמיני לי. אני עוקבת אחרי זה מאוד מקרוב.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 גור תמר על אף הדו"ח הגיע יום יום למקום. נמצא.  
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 1 גור תמר לא שם.  :גב' ענת לין
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עכשיו הופכים את גור תמר לש.ג. זה הרבה יותר מגור תמר זה הרבה    : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 יותר גדול מזה. כולם יודעים את זה ואלה הלקחים שלא הופקו עדיין. הם לא הופקו.  

 לא כל הלקחים הופקו. הליך הפקת לקחים הוא הליך שלוקח יותר מיומיים.   :גב' ענת לין

אמרנו לכם שהדברים האלה    2024אתם לא רציתם את הבדיקה הזאת ב  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

קורים ואמרתם יאללה בואו נעביר את התמיכות מהר. אמרו שאתם עושים סמטוחה. אתם עושים  

 סמטוחה. זה מה שקורה. ועשיתם סמטוחה ועשינו סדר ועכשיו צריך לטפל בסדר. אבל באמיתי.  

 הוא שאל את ראש העיר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 מה זה משנה קיבלת תשובה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 הוא לא מסכים לתשובה.   :גב' ענת לין

 אתה אפילו לא שמעת את התשובה. שאלת מי ענה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

אני יודע על התשובה. חברים אני ברשותכם מתנצל חייב לעזוב.    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

בנושא   קלנר  גיא  של  שאילתה  הוא  השלישי  נושא  טוב.  שאילתה  לנסוע.  חייבים  אנחנו  לירון 

 הפעילות למען חתולי הרחוב קהילת תושבים.  

 כריתת עצים קודם.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

את   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר תציג  האלה.  נפלאות  נשים  של  נציגה  או  שנציג  מבקש  אני 

הבעיה הזאת אחת   כאן את  לפתור  היא  הכוונה  למרות שזאת שאילתה  ברשותכם  הגישה.  עמדת 

ולתמיד את הביזיון הזה אחת ולתמיד ואני אומר לכם ביזיון של המערכת שאתם צריכים להגיע  

לכאן כמה פעמים ולבוא ולבקש אתם באים ממקום הכי טוב בעולם. אני אמרתי את זה גם בפעם 

את   יציג  הוא  ממך.  בבקשה  מדברת  שהיא  אחרי  השאילתה  את  מציג  כשאתה  גיא  הקודמת. 

 השאילתה. תתייחסו. נשב על זה ונקבל החלטות.  

 יש לנו הצעה לסדר שהגשנו בעניין הזה. באמת. מאוד מסודרת.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אני ממש מבקש את סליחתכם אנחנו חייבים. יעקב.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

   מי מחליף את איציק? :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 .שאילתה בנושא פעילות למען חתולי רחוב ברמת השרון  3

 2 

תושבים   מר גיא קלנר: קהילת  הרחוב  חתולי  למען  הפעילות  בנושא  שאילתה  הנדון.   3יעקב. 
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היחסים   :ותושבות התומכים בהם. רגע למערכת  בקשר  תלונות  מעט  לא  מצטברות  לאחרונה 

הקיימת בעיר בין קבוצות תושבים בין העירייה ובעיקר בקשר עם המחלקה הווטרינרית. אנו גם  

עדים להצפת הנושא ברשתות החברתיות לא אחת, תוך תסכול רב וכעס שנובע מהעדר טיפול או  

והתייחסות   חמלה  הדורש  ורגיש  חשוב  חיים  תחום  על  מדובר  בנושא.  העירייה  של  חסר  טיפול 

ראויה ונדמה כי יש לנו דרך לעסוק בתחום. חשוב לציין כי בשבועות האחרונים הייתה התקדמות  

ביניהם התוספת התקציבית המובטחת ל הזה  ככל שתידרש. החלפת    25במספר תחומים בהקשר 

ספק העיקורים שבוצע ורכישת מתקני האכלה על ידי לשכת המנכ"לית רק צריכה להיות מפוזרת.  

חלקה על אף כל זאת עדיין קיימת תחושה של חוסר שביעות רצון בקרב קבוצות הפעילים פעילות  

. האם התקיים קשר בין קבוצת התושבים תושבות  1עירוניים העוסקת בתחום זה. מכאן השאלות.  

. האם הבקשות שלהם מקבלות מענה מקצועי וממי.  2לבין גורמי העירייה המוסמכים בתחום זה  

שמטפל   הרשמי  העירוני  הגורם  מי  תושבות.  תושבים  נציגות  עם  האחרון  המפגש  התקיים  מתי 

בתלונות   לטיפול  העירוני  במוקד  עירוני  נוהל  קיים  האם  העירונית.  לווטרינרית  מעבר  בנושא 

יכולה לטפל.   יש גורם מסייע בתחום בשעות פעילות ומצבים בהם הרשות לא  בתחום הזה. האם 

זה   רבים מאיתנו נמצאים בקשר עם הקבוצה המקסימה הזו שעושה עבודת קודש ברמת השרון. 

פעולה לא פשוטה. זה פעולה מתסכלת. הם לוקחים את זה באופן מאוד רגשי ובצדק. אני גם בהליך  

של חתולים כל מי שבעל של בעל חיים יודע כמה הדבר הזה מעורר אמוציות אישיות ורגשיות. זה  

המצב. על אחת כמה וכמה שמדובר בחתולי רחוב שאין להם בית. שהם סובלים מקור. שנפגעים,  

שנדרסים, שנתקעים שנפצעים. שמתים. ברור זה מעורר אמוציות וזה מעורר יחסים יותר מורכבים  

בהקשר הזה אבל צריך לכבד את זה ולחבק את זה. ולעיתים אני חושב שאנחנו לא מספיק מגלים  

את החמלה הנדרשת ואת אוזן קשבת המספקת בהקשר הזה. אנחנו מנסים לעשות פה רבות, נכון  

בנושא הזה נכון. העלו את זה    25אמר אוהד נכון. כן. הצלחתי להביא תוספת תקציבית גם לתקציב  

מעט   ל  בזה  עוסקת  המנכ"לית  הזה  בהקשר  התקציב  את  והעלנו  נוספים  מועצה  וחברות  חברי 

ושאפו על הדבר הזה ואנחנו מנסים כל הזמן לשפר את גם את היקף תקציבי הוחלף ספק עיקורים.  

נושא שהיה תקוע עוד מהקדנציה הקודמת. והשתחרר לאחרונה. דברים מאוד חשובים אבל עדיין  

יש בקרב הקבוצה הזאת. ססמוגרף הכי חשוב ואולי הבלעדי לדבר הזה שהדברים לא נעשים עדיין  
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 1ברמת קשב ועניין הנדרשת. אמירה נוספת זה נכון שהווטרינרית העירונית פיבוט לדבר הזה אבל  
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פתיחות   המון  פרח  שגם  יודע  אני  יצא  העירייה  שראש  חבל  לכם  להגיד  יכול  אני  לבד  לא  היא 

גן. תראו את ראש עיריית   לאחרונה בסוף זה עניין של המנגנון כולו. תראו את ראש עיריית רמת 

הרבה   נמצא  עכשיו  אני  תקווה.  פתח  מראים.  שלהם.  הפוסטים  את  מפרסמים  חבר'ה  גבעתיים. 

בראשון לציון. ראש עיריית ראשון לציון. זה נושא כאילו אפשר הרבה פעמים לשים אותו בשוליים  

אמרתי אלף פעמים זה ממש לא בשוליים. זה נושא סופר מרכזי. מראה על חברה חומלת ואנשים  

שיש להם את היכולת לתת יחס הוגן וראוי לבעלי חיים בסוף הוא יחס הוגן וראוי לקהילה ולחברה  

כולה. יתרה מזאת טיפול נכון בסוגיית חתולי רחוב זה טיפול בקהילה. הוא טיפול שלא יסתובבו  

פה חתולים ללא פיקוח. שלא תהיה פה ילודה מיותרת. לא יהיו פה מחלות. לא יהיו פה אלמנטים  

זה הא בהא  לכן  בני אדם  פוגע בחיי  גם  כזה לא מטופל בצורה מיטבית הוא  נושא  אחרים כאשר 

תליא כלים שלובים וצריך ללכת על זה ביחד אחרי המון פעולות שהצלחנו כולנו יותר ופחות אני  

חושב שהגיע באמת נקודה שבה אנחנו צריכים לקחת את הדבר הזה לשים אותו במרכז העשייה  

ומשם   מכאן  אנשים  מיני  לכל  פה  לנתב  בלי  נוח.  לא  להרגיש  בלי  להתבלבל  בלי  להתבייש  בלי 

ואני חושב   רציני  כזו או אחרת. סופר חשוב סופר  ולעשות מזה בדיחה  פעם  זה מידי  להנכיח את 

 שהגיעה העת שעיריית רמת השרון תשים אותו במרכז העשייה כמו שצריך.  

זה כבר לא נקרא חתולי רחוב זה חתולי קהילה. אני חושבת ש במילה האת    :גב' בת שבע אלקובי

  זה מבטא את המחויבות שלנו קהילה.  

 זה השאילתה והפתיח שלי.   מר גיא קלנר:

כדאי להקריא גם את התשובה של ראש העיר לעניין הזה. אני מכירה    :גב' קרן ברנדס מקסימוב 

יודעת שגם אחרים  לזרוק לנו שגם אתה גיא מתעסק בזה גם אני אני  אותה טוב לתת רעיון ככה 

יכול   שהוא  לאיפה  אחד  כל  עכברים  כמו  לרוץ  אחד  כל  ובמקום  הזה  לדבר  אנחנו  שנתאגד  בתשי 

ונהיה יותר אפקטיביים בצורה   לעשות בהם לייצר איזה שהיא משהו ביחד עושים למען הקבוצה 

 הזו.  

פעילות שאנחנו עושים הרבה מאוד למען חתולי רחוב. אנחנו קבוצה הרבה יותר גדולה    :חדווהגב'  

של קבוצת ווטסאפ שאנחנו ממש יודעים כל נקודה בעיר מה קורה בה. אנחנו פועלים בנושא הזה  

המון   עם  מתמודדים  ומאז  אילת  מתחם  של  בינוי  פינוי  וחצי  שנה  לפני  הוקמה  הקבוצה  שנים 

אותנו   ליוותה  קרן  לשאילתה.  שתובא  שאלה  לכל  תשובה  וניתן  בשאלות  התמקדנו  קשיים. 

אם   הראשון  הסעיף  לגבי  אז  לשאלות.  ובתשובות  בשאלות  רק  אתמקד  אני  סגנית.  כשהייתה 

מתקיים קשר בין קבוצת התושבים לגורמי עירייה מוסמכים. ברשותכם אני אקריא. לאורך שלוש  
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 1שנים האחרונות התקיימו פגישות עם גורמים שונים בעירייה כולל ראשי עיר וסגנים פועל המענה  
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הווטרינרית   מצד  פעולה  לשיתוף  רצון  נוצר  לא  מתמשך  דיאלוג  ונשנים  חוזרים  פניות  ..למרות 

. האם הבקשות של הפעילים מקבלות מענה מקצועי. פניות רבות לא נענות מה  2העירונית. סעיף  

שגורם לפגיעה בבעלי חיים ולתחושת חוסר אונים בקרב הפעילים. כאשר מתקבל מענה הוא בדרך  

של   השתתפות  ללא  וכספית  נפשית  הפעילים  על  נופל  בחתולים  והטיפול  מידי  מאוחר  מגיע  כלל 

. מתי התקיים מפגש אחרון עם נציגים ופעילים. זה כל  3המחלק הווטרינרית והעירייה לגבי סעיף  

בזמן כהונתו של מר    23מי שהציע שנשתף פעולה נעשה משהו בנדון מול הגורמים בחודש נובמבר  

מהיחס   מזועזעים  ממנה  שיצאו  הפעילים  של  ונציגות  הווטרינרית  בין  פגישה  התקיימה  גרובר 

הבוטה. זה נגמר ממש. זה היה נורא באמת צעקות. מול העירייה נוכחית ברשות מר גרובר שממש  

הקודם סליחה. מר רוכברגר. אנחנו נפגשנו עם כל פעילים כל נציגי ראשי סיעות לפני בחירות הצגנו  

 את הנושא.  

 למה איתי לא נפגשתם אני נתפס כלא אוהב חיות?  :מר יעקב קורצקי

הווטרינרית    :חדווהגב'   עם  פגישות  שתי  התקיימו  רוכברגר  מר  העירייה  מול  וחלילה.  חס  לא 

הבאנו   באמת  שם  פרח,  ומנכ"ל  ברנדס  קרן  אז  העיר  ראש  סגנית  העיר  ראש  עם  ביוני  בשלושים 

הממצאים   כל  את  הבאנו  בדקנו  יסודית  מאוד  באמת  עבודה  עשינו  בשטח  לנו  שיש  בעיות  הרבה 

ובתאריך   אותם.  והצגנו  ופועל  בשטח  ברנדס    6שלנו  קרן  עם  נוספת  פגישה  לאחר  אוגוסט 

העיר   ראש  לבקשת  מסרנו  בה  אותה  ניהלה  קרן  מצומצמת  מאוד  פגישה  היה  זה  והווטרינרית 

רפואי   לטיפול  פתרונות  שלל  הווטרינרית  לנו    24/7למחלקה  שהובטח  מה  גם  זה  למערך  ותגבור 

מענה   פה  התייחסות    24/7שיהיה  שום  קיבלנו  לא  היום  עד  פועלת.  לא  שהמרפאה  לשעות  מעבר 

דחופים   מאוד  נושאים  בשני  התמקדנו  והווטרינרית  העירייה  נציגי  עם  פגישות  הורע.  אף  והמצב 

נושא אחד חשוב זה מתן עזרה ראשונה וטיפולים דחופים   ומענה.  שעד היום לא זכו להתייחסות 

במקרה חירום. בזמן שהמרפאה הווטרינרית שנותנת שירות לרמת השרון סגורה לא פעילה. מכיוון  

של חתולי   לחייהם  וקריטי  ארוך  להיות  עשוי  דחופות  פציעות  של  לפינוי במקרים  שזמן ההמתנה 

בערים   פועל  זה  ואישור מראש  חיים  דחוף מציל  טיפול  הפעילים למתן  עזרת  הצענו את  הקהילה 

בבעלות   ידועה  בקשר  היינו  עימם  מרפאות  של  רשימה  העברנו  הסף.  על  נדחתה  בקשתנו  אחרות 

עשינו ממש עבודת שטח התקשרנו יצרנו קשר עם מרפאות    24/7פוטנציאל למתן מענה והצלה חיים 

בדקנו מי יכול מה המסוגלות שלו כל מרפאה מה היכולות שלהם. העברנו  את הרשימה בתאריך  

אחר התערבותה של קרן עדכנו שהנושא יטופל ועד היום    3.9למחלקה הווטרינרית בתאריך    11.8

תושבים   וסירוסים  עיקורים  תגבור  זה  שלנו  שני  נושא  החמיר.  והמצב  התייחסות  קיבלנו  לא 
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שישה   ואף  חודשים  לארבעה  שלושה  בין  להמתין  שעליהם  תשובה  ומקבלים  קריאות   1פותחים 
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חודשים. שימתינו בסבלנות לתורם. פניה לעיקור שלא מטופלת בטווח של שלושה שבועות גורמת  

ולמקד   לתעד  ביקשנו  הריוניות  לפספס  שלא  מנת  על  בעיר.  חתולים  של  מבוקרת  בלתי  להתרבות 

ובכך לחסוך זמן המתנה. סיכון להמלטה וכסף   פניות הצענו את עזרתנו בלכידתם לספק המעקר 

הסף.   על  סורבנו  מספר  כמובן.  סעיף  מעבר    4לגבי  בנושא  שמטפל  הרשמי  העירוני  הגורם  מי 

לווטרינרית העירונית הווטרינרית היא בעצם הגורם היחיד שמחליט וקובע את מדיניות המתנהלת  

המחלקה כולל תשובות שמתקבלות מעובדי המחלקה שמשתפות את האג'נדה שלה. אף אחד לא  

פועל ללא אישור חד משמעי שלה. פעילים פנו פעמים רבות לגורמים בעירייה ניסיון לקבל מענה זה  

היו   שמחליט.  הגורם המקצועי  היא  קיבלו תשובה חד משמעית שהווטרינרית  הטענות שלכם אך 

ניסיונות לשינוי מצב קיים. שאיפה לשיתוף פעולה של הווטרינרית מכירים היטב את השטח. מהלך  

האם קיים נוהל עירוני במוקד העירוני לטיפול בתחום הזה. המוקד מקבל פניות    5לא צלח. סעיף  

   6קריאות אך אין מענה מקצועי. חירום בשעות ערב לילה שבתות וחגים. סעיף 

 ויכוח בקהל. 

האם יש גורם מסייע בתחום בשעות פעילות מצבים בהם הרשות לא יכולה לטפל. אין    :חדווהגב'  

גורם מסייע מעבר לשעות פעילות המחלקה הווטרינרית. הצעות לשיתוף פעולה עם מרפאות חירום  

בסעיף   שהצגנו  כפי  סף.  על  נדחו  לסיוע  לפעילים  לאפשר  שטח    3או  עבודת  לאחר  הפגישות.  עם 

אך   לעיקורים  שירות  ונותני  דחופים  במקרים  לטפל  שמוכנות  מרפאות  רשימת  העברנו  מעמיקה 

חודשים   תשעה  לאחר  לדברים.  שלנו  סיכום  שהוצע.  פעולה  שיתוף  שום  קידמה  לא  המחלקה 

פעלנו   האחרונות  וחצי  בשנה  שנים  משלוש  למעלה  בסבלנות  המתנו  בעירייה  הראשונה  מהפגישה 

והתייחסות לזעקה שלנו. אין שיתוף   זו לא חלה כל התקדמות  בצורה מקצועית ומכבדת. למרות 

פעולה עד כדי חציית קווים אדומים. כנראה שפעלנו בצורה שקטה מידי. תודות לרשת החברתית  

הצענו   עליו.  לכם  מודים  ואנחנו  זה  דיון  מתקיים  איתה  מתמודדים  שאנחנו  המציאות  וחשיפת 

שיתוף פעולה ופתרונות רבים מהיכרות שלנו את השטח כדי לשפר את המצב. נענינו בשלילה לכל  

לפנות   חוששים  תושבים  דבר.  השתנה  לא  היום  ועד  הווטרינרית  ידי  על  שהעלנו  ההצעות 

לווטרינרית בשל היחס וחוסר השירותיות. אנחנו מצפים שכל הפצועים ילכו לבדיקה מתן אימוץ  

שיתייחסו   רוצים  אנחנו  ככה  שלנו  הפרטיות  לחיות  מתייחסים  שאנחנו  כמו  טיפול.  להמשך 

והזנחת   חמלה  וחוסר  יחס  של  התנהלות  להמשך  מוכנים  לא  התושבים  אנחנו  בשטח.  לפצועים 

חתולי הקהילה הפצועים בשטח. או כל בעל חיים אחר בתירוצים שונים והתירוצים הם רבים. אין  

תירוץ בעולם שמצדיק את ההתנהלות של חוסר חמלה וכל המקרים שתועדו הוצגו בפגישות שלנו  
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על   וגסס  שנדרס  רחוב  חתול  על  שפורסם  האחרון  המקרה  הווטרינרית.  והמחלקה  העירייה   1עם 
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לעיר   שלנו  השאיפה  משמעי.  חד  מוסרי  קו  חציית  מבחינתנו  היה  כשעתיים  משך  קי  או  הכביש 

 שיהיה בה יחס וחמלה וטיפול מקצועי בחתולי הקהילה אנשים שהנושא בליבם ונשמתם. 

אני רק רוצה להוסיף וחבל שלא ציינתם אתם פניתם ואנחנו עשינו זום ביחד עם   :גב' הדר שוייצר

חברת הכנסת יסמין מיש עתיד שהנושא הוא בהחלט בליבה. והיא הבטיחה לבוא ולהיפגש עם ראש 

של   נוספים  עניינים  גם  פה  יש  כי  הארצית  ברמה  גם  הזה  בנושא  לעזור  דרכים  ולמצוא  העיר 

תקציבים והיו לה כל מיני רעיונות לפתור את הנושא וחבל שלא ציינתם את זה. ולא נתתם לה את  

המקום היא פינתה את הזמן שלה. היא בשתים עשרה פברואר עשינו זום ארוך והשמעתם את מה  

שהיה לכם לומר כל מי שרצה יכול היה להשתתף בזום. אתם פניתם. גלית אתם פניתם והיא פינתה  

 את זמנה ואני הייתי איתה בזום. 

ואני מבקש   : מר יעקב קורצקי לווטרינרית שלנו להגיב  ניתן כמובן  שני דברים אחד אנחנו 

מכם זה קצת קשה אבל אתם תקשיבו לה בקשב רב. לא להתפרץ. מי שיש לו להגיד אני אתן לו  

בשביל   מספיק חשוב  הוא  הזה  הנושא  שני  דבר  אומר  אני  להפריע.  לא  לעצמו אבל  ירשום  להגיב 

שהוועדה תהיה מכובדת אני מבטיח אישית לעלות בקשה לראש העיר כל נושא החתולים, כלבים,  

לחברים   שלי  ההצעה  תהיה  זה  פה  אומר  אני  השרון.  ברמת  תיק.  מחזיק  שיהיה  הזמן  הגיע 

שהתושבים כמו שיש להם פניה בהמון נושאים, תרבות, אז אני מציע שיהיה מחזיק תיק זה יהיה  

 התפקיד שלו והוא יתעסק עם זה. וזה הבטחה שלי ועכשיו אנחנו נבקש מגילי תגיב.  

 שבנו על זה רק בסוף שבוע.   י?:

היה לפני כן פניתם לפני כן קיבלתם ממנה הרבה מאוד הסברים פינתה את הזמן   :גב' הדר שוייצר

 גם אני. הייתי בזום ארוך איתכם. אז את לא מתייחסת לזה אפילו בדברים שלך. בסדר. 

השאילתה.   :וטרינרית העירייה-ר גילי שפר"ד של  הסדר  לפי  עונה  אני  אם  יודעת  לא  אני 

עיקורים וסירוסים ברמת השרון אני אדבר ...גם לזכר וגם לנקבה. עיריית רמת השרון מבצעת מאז  

יש   בתקציב  לא  היא  הבעיה  וסירוסים.  עיקורים  בחודשו  חודש  כל  שנים  שלוש  בתפקיד  שאני 

ינו'    24תקציב לעירייה לעיקורים וסירוסים הבעיה עם הספקים. רק בשביל לסבר לכם את האוזן  

בוצעו   בינואר  לחיות  לחיות  בפב'    16תנו  הודיעה    51עיקורים  לחיות  לחיות  תנו  במרץ  עיקורים 

כבר   באפריל  חדש  ספק  חיפשנו  שלה  מסיבותיה  העירייה  עם  לעבוד  להמשיך  מעוניינת  לא  שהיא 

,  22אני אסבר לכם פה את האוזן. אפריל    24התחלנו לעבוד עם ספק שנקרא רסקיו עבד עד דצמבר  

יולי  37,33 חולי    56אוקטובר    8ספטמבר    26אוגוסט    28,  של  בעיות  מיני  כל  לו  היו  נוב'  חתולים 

דצמ'   גשם.  לכידות.  היה  לא  ואז  וכאלה  אחד    48פקחים  ספק  זה  האלה  המספרים  כל  חתולים. 
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 1הלוואי הייתי יודעת. ספקים שעובדים עם הרבה עיריות הם יכולים לתת   שנותן פעם בשבוע למה? 
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בוקר   של  מאכילות  יש  לילה  מול  התחננתי  פעם  מידי  כן  בשבוע.  פעם  ורק  אך  שלנו  לעירייה  לנו 

מוקדם תגיעו במיוחד. זה קרה לא הרבה מרצונו של הספק בסופו של דבר אני תלויה בספק. ינואר  

לפני חודשיים היינו צריכים לעשות עוד פעם הצעת מחיר הצעת מחיר הוגשו לשלושה ספקים    25

יבנה   בגן  שנמצא  קט  שנקרא  חדש  וספק  רסקיו  לחיות,  לחיות  תנו  שלנו.  לאזור  שירות  שנותנים 

ספק חדש במשחק הזה. תנו לחיות לחיות בבקשת הצעה שלי אמרו לי אנחנו לא יכולים להתחייב  

להתחייב?  יכולים  לא  אתם  בשבוע  פעם  גם  איתכם.  לעבוד  מתכוונת  לא  אני  בשבוע.  שתי   פעם 

כתבתי   אני  יועברו  הצעות  שתי  של  עבודות  בוועדה  מעדכנת  אני  וקט  רסקיו  לוועדה  עלו  הצעות 

בריש גליי שקט הספק החדש כולכם מהללים הוא חדש. הלוכדים שלו הם הילדים של בעל ריט של  

דוקטור קובי הם לא לוכדים מקצועיים. הוא ספק חדש בשוק. אין לו ניסיון עדיין בלכידות. הוא  

לא שם. לעומת רסקיו. הוועדה בחרה את קט בגלל משהו כלכלי לא בידיים שלי. לסבר שוב את  

לכידות זה זוועה. שוב מפעם אחת בשבוע. עוד בעיה של קט    17האוזן לצערי בינואר פברואר היו  

הם מגיעים רק בלילה. כשאני מבקשת לבוא בבוקר הלוכד היחיד שיש להם לא יכול. הוא לא בבית  

ספר הוא פשוט לא יכול. עכשיו אני לוקחת את מה שיש. כי אין לי משהו אחר. חשוב להבין זה לא  

קרן   בנוכחות  בשישי  באוגוסט  שנערכה  פגישה  ביקשתי מאותה  כשאני  העירייה  של תקציב.  עניין 

וועדה וניתן  חיפשתי ספק ומצאתי ספק שיעקר חתולים חתולות הריוניות. זה היה הבקשה עבר ב

כסף על ידי הגזבר אם אני לא טועה לשלושים חתולות הריוניות שמי שיביא בעצם את החתולות  

האלה הם פעילות. חתולות הריוניות בלבד לספק שמצאנו בתל אביב שוב בעזרתה של פרח שמצאה  

את הספק הזה שהסכים לקבל את העבודה הזאת. הבעיה היא שוב עניינים בירוקרטיים בעירייה  

צריכה   העירייה  מקום  לכל  לגשת  יכול  אחד  כל  לא  מתנדבים  צריכים  מתנדבים.  יוצרים  איך  של 

לשלם עבורם ביטוח וצריך נוהל מתנדבים. כבר שוחחת יעם ליאורה אנחנו בשלבים לשלוח לחדווה  

הייתי בדרך לשלוח לחדווה עד שאני ישנה נוסח בטופס מתנדבים שלושה מתנדבים שהספק מוכן  

להכניס אליו למרפאה שלושה מתנדבים בלבד שהם אלה שייקחו את אותן חתולות הריוניות שוב  

על מנת לזרז את התהליך כי פעם בשבוע זה לא מספיק. חד משמעית אין ויכוח. פעם בשבוע זה לא  

  מספיק לא כי אנחנו לא רוצים כי פשוט אין לנו. זה לגבי עיקורים וסירוסים.  

 אין לנו מה.   מר גיא קלנר:

אני   :וטרינרית העירייה-ר גילי שפר"ד לעבוד.  מוכנים  לא  הם  ישראל.  במדינת  ספק  אין 

אספר לכם מה קורה מאחורי הקלעים אני מול הספקים. מאחורי הקלעים רסקיו היא החברה בוא  

נגיד כבר הספק קט הודיע לי אני לא מאמין שאת המכסה הראשונה של שבעים וחמישה חתולים  
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 1אני אסיים. שאלתי אותו למה הוא אומר כי רמת השרון זה עיר קשה. מה זאת אומרת עיר קשה.  
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הוא אומר קשה לתפוס חתולים. המצב שלכם לא קשה חמור וקשה לתפוס חתולים. עכשיו שוב זה  

חתולים   עשר  שבעה  האחרונים.  בחודשיים  ללכוד  יצליח  הספק  בפועל  להיות  יכול  גמור.  בסדר 

לעומת חמישים ושישה וארבעים ושמונה ועשרים ושמונה חתולים עם ספק אחר. לא מוכנים לעבוד  

במקביל הספקים. הם לא מוכנים. זה כמו מכרז. לא תוכל לקחת שני ספקים כי תהיה פה בעיה.  

הם לא מוכנים. אני צריכה לכבד. אין בעיה זה לגבי. עכשיו. פניות מוקד ופניות שנסגרות. כל פניה  

שהמוקד פותח ואפשר להוציא דו"ח כל פניה שנסגרת שקשורה לאותו עיקור וסירוס נסגרת אחרי  

לא   לעולם  לכתובת.  תואמת  כתובת  זה  מהמקום.  לכידה  שנעשתה  מהספק  תמונה  מקבלת  שאני 

 נסגר פניה שלא בוצע טיפול. לא קרה דבר כזה.  

 זה לא דיון.   :גב' פרח מלך

זה פניות חוזרות. מה זה אומר. פניה שלא טופלה בגלל הזמן    :וטרינרית העירייה-ר גילי שפר"ד

ותושב פתח את אותה פניה עוד פעם על אותה כתובת. אנחנו  אומרים לו אנחנו סוגרים כי יש פניה.  

אני לא אין לי טעם במערכת לעוד פניה כבר יש אחת. אנחנו רוצים שתהיה מה שיגיע ראשון יקבל  

הווטרינרי   השירות  פצועות.  בחיות  טיפול  לגבי  וסירוסים.  עיקורים  לגבי  זה  המענה.  את  ראשון 

לדרישה   בקשות  יעידו  שבוע.  כל  רפואי  לטיפול  מועברים  חתולים  לשלושה  שניים  בין  בסביבות 

היחיד שמוכן לתת   הוא  גן  לתשלום שמקבלים מהפסק. הספק הוא דוקטור שיינר שנמצא ברמת 

לעירייה שלנו שירותי מרפאה לחתולי רחוב. אני פניתי לא פעם ולא פעמיים לכל הווטרינרים ברמת  

  24/7השרון, לווטרינרים בראש העין, לווטרינרים בהרצלייה. כן פניתי לבית דגן. בית דגן עובדים  

השירות   של  בלילה  עשר  השעה  ואחרי  רחוקים  שהם  העובדה  דגן.  בית  עם  בעיות  שתי  יש  אבל 

ברירה   בלית  נעזרת  אני  העבודה.  את  סיים  הוא  לנוח  קצת  לו  מגיע  אחד.  פקח  יש  הווטרינרי 

בשירותים של הפיקוח הכללי. פיקוח עירוני. בפיקוח עירוני ברגע נתון בעיר יש שני פקחים כאלה.  

דק' לנסוע לכל כיוון בשביל להביא בעל    40שיש מקרים בעיר שהם צריכים לטפל הם לא יכולים  

חיים. עם צער גדול אני אומרת את זה. הם לא יכולים הם לא רוצים לעשות את זה כי יש להם את  

הקריאות שלהם. אני בדרגה השנייה אני לא בדרגה הראשונה. אין לי פקח. הפקח שלי הוא פקח  

לא   וחצי  שנה  חודשים  שמונה  בסביבות  הווטרינרי  בשירות  עובד  הוא  פקחים  קורס  שעובר  חדש 

היה פקח אחד בשירות הווטרינרי. אני ושתי פקידות. הייתי צריכה להיעזר בפקחים הכלליים בלי  

שום ידע. בכלום. בשביל לגרד חתולים מהכביש. כל כך הרבה פעמים אני זאת שגירדתי את חתול  

מהכביש להביא אותו לטיפול ואני זאת שיצאתי בלילה בשביל לקחת חתולים. לא כל המאכילות  

שכבודם במקומם אנחנו גם לא שום דבר. חתולים הולכים לטיפול שיניים. הפקח שלי בא בטענות  
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 1אני לא מממנים לי טיפול שיניים בעירייה. חתולי רחוב הולכים לטיפולי שיניים וילכו ויחזרו וזה  
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מה שצריך לעשות וזה מה שיקרה. חתולים מאושפזים במנוחת כלוב שלושה שבועות שהם שוברים  

שם.   יושבים  הם  שבועות  שלושה  ליום.  לחתול  אשפוז  שקל  שמונים  משלמת  העירייה  האגן.  את 

תראי   לי  אומרת  והמרפאה  רפואי  לטיפול  מועבר  הוא  מגיע  הוא  פצוע  חיים  בעל  מקבלת  כשאני 

אנחנו לא בטוחים אם הוא ישרוד לא ישרוד. לא היה פעם אחת, אם אתם מדברים איתי על חמלה  

שלא אמרתי למרפאה לא מעניין אותי תעשו הכל ניתן לו עוד צ'אנס עוד יום ועוד יום. ואם צריך 

הדו"חות שאני   זה.  העירייה משלמת את  זה  מישהו משלם את  בדיקה  נעשה  דם  בדיקות  לעשות 

מקבלת כלולים בתוכם את כל הצרכים שהעירייה מוציאה על טיפול בחתולי רחוב. נכון שיש טווח  

לי את המענה   משעה שמונה בערב שמסגרת עד השעה תשע בבוקר שאני לא מוצאת ספק שייתן 

בפיקוח   נעזרת  אני  סיפור  באותו  בוקר  עובד  לא  הוא  צהריים  אחרי  עובד  שלי  וכשהפקח  הזה 

העירוני. ואם הפיקוח העירוני נמצא בכניסה לגנים כי צריכים לשמור על הילדים שנכנסים לגנים  

ונמצא באירוע כלשהו ברחבי העיר ואין מי שיסייע לי אז אין מי שייתן לי את המענה הזה. כי יש לי  

 פקח אחד. ודיברתי פה גם הוא צריך לנוח. גם הוא צריך לנוח.  

   מדברים ביחד.

אני רוצה לתת לכולם אבל אני חושב שהעלנו את זה אני מבטיח לכם זה יקבל    :מר יעקב קורצקי

התייחסות הכי רצינית שיכולה להיות. נמנה חבר מועצה שזה יהיה התפקיד שלו להתעסק לא רק  

עם חתולים גם עם כלבים יש לנו המון כלבים בעיר. עם בעלי חיים בכלל. מהישיבה הזאת ייצא רק  

 טוב. אנחנו לא נוכל לפתור עכשיו.  

   מדברים ביחד.

ראש העיר אמר לפני שהוא יצא מאוד חשוב לו לצערנו יצא למשהו שאין מה    :מר יעקב קורצקי

 לעשות אני עובר נושא.  

גברת נכבדה אין פה שיח. הייתה שאילתה. נתנו לנציגה שלכם לקרוא היא ענתה את    :גב' פרח מלך

 התשובה שלה. בזה זה הסתיים זה שאילתה. זה הכל. היא נתנה את המענה. אין פה דיון.  

לא יכול להיות שהתייחסו בצורה כזאת. אני אומרת בצורה עדינה דברים שהיא אמרה לא   :קהלמ

 נכונים.  

יהיה    :? העיר  ראש  סגן  שאמר  כמו  אנחנו  נכונים.  לא  אמרה  שהיא  הדברים  כל  להגיד  צריך  לא 

מחזיק תיק יהיה תקציבים כמו סגנית ראש העיר אמרה יש נציגת ממשלה. אנחנו נעשה את כל מה  

 שצריך באים בטוב הכל בסדר. 

 מדברים ביחד  
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 1 איך אפשר להגיד שום דבר לא קרה.   :גב' פרח מלך
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לא קרה שום דבר בפגישה הראשונה עם ראש העיר אין שיפור בשום דבר. היה ספק עיקורים    :קהל

 מצוין. אין לי מושג.  

הוא לא רוצה לעבוד מה נעשה. די התייחסנו בשיא הרצינות. אני עובר לנושא ה    :מר יעקב קורצקי

  בא. אי אפשר קרן.  נתתי לכם להגיב.  

הנושא הזה עולה פעם בשלוש שנים. אז ענתה גילי הכל בסדר. אף אחד לא לוקח את    מר גיא קלנר:

המקצועי של גילי. ביקשו עוד פעם אחת להגיב ובזה נסגור את הישיבה.  לא יקרה שום דבר דיאלוג  

של אנשים מבוגרים. אף אחד פה לא ילד קטן ואף אחד לא נעלב לא לצורך. בואו רגע נמצא את  

הדיון הזה הוא קורה פעם בכמה שנים. יגידו פעם אחת תגובה סופית. נסיים את הישיבה אמרת  

 שיהיה מחזיק תיק. יהיה סוף דוברת אחת שתענה טענות לעניין זה הכל.  

יעקב קורצקי רוצים    :מר  אנחנו  רוצים להתייחס לזה בשיא הרצינות.  זה לא המקום. אנחנו  גיא 

שזה יהיה בתועלת. סתם עכשיו. אני יודע לבדוק את זה? אחריות שלנו גם לשמור על המקצוע שלנו  

  מכיר שנים.  

תיק   עו"ד עידן למדן: להיות ממונה  שילך  מי  יש  הפגישה הזאת להמשיך  כן את  צריך  אציע.  אני 

אני חושב שכרגע אתה פרח אני יכולים להיפגש איתם לא כרגע בפורום הזה להמשך כן לשמוע יחד  

 עם גילי לתת את פגישת ההמשך כדי שלא יהיה פעם בשלוש שנים.   

אנחנו נתאם גם פגישה עם יסמין. ביקשתם שיסמין תגיע והיא תיפגש עם איציק.   :גב' הדר שוייצר

ניסיתי   עו"ד עידן למדן:  אלי  פנו  הייתי  לא  אני  לעזור.  ניסיתי  אלי  כשפנו  בפגישה  הייתי  לא  אני 

 לעזור. אני חושב כרגע שומעים את הדברים.  

מחר בבוקר אתם מוזמנים אלי למשרד אין בעיה. מחר בשעה תשע בבוקר. אתם   :מר יעקב קורצקי

מוזמנים אלי בתשע בבוקר. הנה סגן ראש העיר פה תבואו אלי אני יזמין את גילי נשב וללבן את  

הכל. אני מבטיח לכם. רוצים לעשות את הכי טוב. מגיע לכם. בסדר תודה רבה על מה שאתן עושות  

  36גם כן. תודה רבה לכן. אנחנו נשפר את זה נושא הבא.  יאללה. שאילתה של גיא קלנר. לפי סעיף  

 א' פקודת העיריות מדיניות גיזום וכריתות עצים עירונית יוצג על ידי גיא קלנר בבקשה גיא.  
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 א' לפקודת העיריות מדיניות גיזום וכריתות עצים עירונית   36. שאילתה של גיא קלנר לפי סעיף 4

 1 

 2 הנדון שאילתה בנושא גיזום וכריתת עצים עירונית. רקע בשבועות האחרונים אנו   מר גיא קלנר:
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חשים בשינוי מדיניות בתחום הגיזום כריתת עצים בעיר. הנושא הזה עולה גם מתלונות תושבים  

החשים בכך. כדוגמא אפשר להתייחס למתחם בית ראשונים שמסגרת הפעילות הכוללת במתחם  

בנושא   תלונה  ביאליק.  לשדרות  שפונה  בחלק  והן  לכיכר  הפונה  בחלק  הן  עצים  מעט  לא  יכרתו 

על   דיווחים  קיימים  ועוד  זאת  העבודות.  ביצוע  בעת  העיר  לראש  מטה  החתום  ידי  על  הועברה 

כל   על  זה  נושא  של  חשיבותו  את  לציין  מיותר  בעיר.  נוספים  וחלקים  וגיזום  כריתה  של  פעילות 

היבטיו לעיר ולתושביה. בוודאי בעיר כמו רמת השרון. מכאן השאלות. בית בניימי הכיכר כאן. אני  

יש שינוי במדיניות   עידן. האם  כל השנים. איפה  בו  נושא היה  זה  בית ראשונים.  לו  בשפתי קורא 

ובאיזה סמכות.   יש שינוי מי הגורם האחראי לכך  בעיר בתקופה האחרונה. אם  והכריתה  הגיזום 

האם הכריתות מבוצעות על פי הנוהל המחייב בחוק. מי הגורם המבקר תחום פעילות זה בשוטף.  

גברתי   לעבודה.  יציאה  בטרם  בעירייה  בכיר  גורם  של  מוקדם  אישור  עוברות  הכריתות  הם 

המנכ"לית עונה לשאילתה. ני אומר לכם מתחושת בטן וידיעה עלה הנושא ברובע הדר כל הכריתה  

בעירייה.   יכול להיות ראיתי תשובה. העביר הגורם האחראי  גיזום של שיחים.  בגינת בקוצר. שם 

 דור לוי חדש. בבית ראשונים לא יעזור בית דין תגידו כן ולא. הייתה שם כריתה  

  היא רק חלקית.  :גב' פרח מלך

 זה רע מאוד. כריתה עצבנית. היד על המסור בעיני ואני לא גורם מקצועי. חי מספיק   מר גיא קלנר:

 שנים.  

  יש לנו אישורים להכל.   :גב' פרח מלך

אני חי מספיק שנים בעיר הזאת להעריך עץ ותיק וכדי להעריך את תחום הפעילות    מר גיא קלנר:

הזאת. מישהו גוזם וכורת חזק מידי. אני לא עברתי על כל התוכנית ועל כל אישור כריתה אבל ע  

ובדתית נראה בעין בלתי מזוינת שהמדיניות השתנתה. יכול להיות שיגידו א היה ב אבל עובדתית  

נכנס מנהל חדש כנראה מאוד טוב מה שהוא עושה בפועל יש אני לא מדבר על גיזום שיחים פחות  

מנוטר   מנוהל  מטופל  הזה  שהנושא  לדעת  מבקש  ממש  ואני  עצים  כריתת  על  מדבר  בעיני  מטריד 

 ועובר את האישורים הנדרשים לפי יציאה לכל פעולה.  

קודם כל קיבלת ממני את התשובה אבל אני אומר כמה דברים. קודם כל אנחנו   :גב' פרח מלך

גיזום של עצים. לפני החורף, בחשש לנפילה. מורידים גם גבהים.   מבצעים במספר תקופות בשנה 

אנחנו עושים איזונים בזה לא יהיו נפילות של עצים ואנחנו משמרים גם את ה חזות ואת הזה של  
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 1העץ. אני אומר לגבי בית בנימיני ראשונים התוכנית היא להוריד חלק מהעצים יהיו עצים חדשים.  
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יש טופס מיוחד שאנחנו   לא מורידים שום דבר  אישור של קק"ל אנחנו  עובר  בעיר  כל עץ שנכרת 

  ממלאים מעבירים אותו מגיעים לכאן נציג מטעם קק"ל יש 

 פקיד היערות.  מר גיא קלנר:

מלך פרח  אנחנו    :גב'  לא.  עץ  ואיזה  להוריד  אפשר  עץ  איזה  לנו  חותם  בעצם  הוא  היערות.  פקיד 

  פועלים רק עם אישורים שום עץ שירד פה בעיר לא ירד אם לא היה לו אישור. אין דבר כזה.  

   זה ודאי מה שאת אומרת :מר גיא קלנר

מעבר לזה אנחנו עושים סקרי עצים. אנחנו ממספרים את העצים.    ודאי לחלוטין.  :גב' פרח מלך

בו   והיה  דקל  נפל  בראשונים היה בתקופה של הגשם הגדול  בעיות באזור  יש  יודעים איפה  אנחנו 

דקל ביקשנו להסיר את כל את פקיד היערות קיבלנו אישור להוריד את כל הדקלים בזה כי פשוט  

העץ חולה. המשמעות של זה הוא נופל הוא פשוט נופל פעם אחת ונשאר רק הגזע שלו וזה מאוד  

מסוכן ולכן אני אומרת לך בוודאות שאין פה עץ שירד ולא קיבל את האישור לכך. לא היה מצב  

כזה. לא היה שום שינוי מהבחינה הזו. אנחנו פועלים ככה משנים עוד בתקופתי הקודמת פעלנו כך  

אנחנו נמשיך לפעול ככה. בית ראשונים יש לנו תוכנית שעשתה פקיד היערות היה כאן סימן איזה  

שני   ביום  עדיין  השטח  של  הפיתוח  ראשוני.  גיזום  עשו  בתהליך.  שיוחלף.  ועץ  לא  איזה  נשאר  עץ 

  מאשרת תוכניות אני מקווה בשבוע הבא הפיתוח הסביבתי יכנס לעבודה.  

  תוכנית כזו בסופו של דבר מגיעה לאישור שלך? מר גיא קלנר:

לגבי   :גב' פרח מלך אנקדוטות  מיני  כל  שאלנו  בזה  מטפל  דרור  האישורים  את  רואה  אני  לא. 

העצים כי גם אותי איציק שאל מה קרה בבית ראשונים העצים אמרתי התוכנית מדברת על הסרה  

של חלק מהעצים שקיבל את האישור והחלפה שלהם. זה הכל אנחנו נכנסים שבוע הבא אני מקווה  

זה   עצים  המון  צמחיה.  המון  יש  דונם  בחמישה  מדובר  שם.  השטח  של  לפיתוח  כן  נכנסים  מאוד 

  יראה מושלם.  

 אני רוצה עוד פעם עידן אני שמח שהצטרפת לישיבה אני יודע שנושא קרוב ללבך  מר גיא קלנר:

  גם בוועדת תכנון ובנייה.   עו"ד עידן למדן:

נכון. אני בתחושה כנראה לאור תשובה של מנכ"ל תחושה לא מבוססת או לא יודע    מר גיא קלנר:

כל   היערות.  פקיד  של  אישור  יש  שנכרת  עץ  כל  דבר  שום  השתנה  לא  בדיוק  זה  את  להגדיר  איך 

 תוכנית עוברת אישור וזו התשובה שניתנה פה אני רק מבקש 

  אני יכולה לתת לך דוגמא.   :גב' פרח מלך
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 1אני רוצה לדעת במסגרת תוכניות בניה לא מעטות שיש בעיר גם שטחים ציבוריים    מר גיא קלנר:
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דבר   של  בסופו  עוברות  הכוללת  מהתוכנית  חלק  שהן  הכריתה  תוכניות  אכן  פרטיים  שטחים  וגם 

 איזה שהיא ..לא הבן אדם המבצע בן אדם מבקר של התוכנית.  

  ממש לא.   :גב' פרח מלך

  לא. פקיד היערות.   מר גיא קלנר:

עידן למדן: ובניה מקומית צריכים להקפיד על השטחים הפרטיים    עו"ד  בוועדת תכנון  אנחנו  גם 

למשל   כריתות  כמה  פה  היו  אומר  שאתה  למה  בהקשר  להקפיד  צריכים  אנחנו  הציבוריים  ו/או 

את   סיימו  ביצע  העובד  והן  הפקח  הן  להבנתי  והרסנית  ברוטאלית  כריתה  היה  שזה  גן  בנווה 

עבודתם לאלתר בעקבות תלונה שפתחתי והגשתי כנראה עוד כמה תושבים. הכריתה הייתה לפני  

 חודש וחצי.  

  זה לא כריתה זה גיזום. יש   :גב' פרח מלך

 עצים.   4זה לא היה גיזום עמוק זה היה לא חשוב זה היה הרס העץ. הרס  עו"ד עידן למדן:

  לעשות העתקה.  :מר אהד בלייר

  אני אומר מי בסוף מסתכל על זה עזוב את פקיד היערות.   מר גיא קלנר:

בסוף זה אמור לעבור את רמת התכנון מסוג הדברים שמתקבלים ברמת התכנון.    עו"ד עידן למדן: 

אתה יודע את זה בדיוק כמוני בוועדת המשנה או בוועדת בניין עיר. זה לגבי זה ולשמחתי ההנחיות  

 נמסר לי מראש האגף ההנחיות חודדו ובהקשר גם לדיון הקודם בשאילתה וגם לדיון שאמרת 

 אם תעשה אחורה תראה גם את סקר העצים. הכל מופיע לפני כל פרויקט.  :גב' פרח מלך

נועה    עו"ד עידן למדן: גם בשאילתה הקודמת וגם לשאילתה הנוכחית מתקשר נמצאת איתנו גם 

בתשי   הקודם,  הדיון  אפרופו  אחרונה  סביבה  איכות  תכנון  ועדת  בישיבת  הסביבתית  מהיחידה 

ביקשה דיון שהתקשר לנושא טיפול בין חיות בר וגם בהתייחס לחתולים אפרופו פרויקטים לתכנון  

ובניה ואנחנו נקבע מסמך מדיניות שיובא לפה אנחנו מתחילים לעבוד עליו. גם בנושא מתי כורתים  

גם זה אנחנו   נושא של קינון ציפורים שנמצאות על העצים על התקופה  עץ. עלה  גוזמים  עץ ומתי 

נקיים את השיח מול הגינון מול המחלקות הרלוונטיות כדי לתת את המענה אין ספק השאילתה  

במקומה ונכונה ואנחנו צריכים להקפיד על זה ולשמחתי אני לפחות שמעתי מראש האגף של הגינון  

העצים   הרס  למעשה  גיזום  היה  שלא  פראי  גיזום  אותו  על  כולל  מהיר  מאוד  מענה  ממנו  שמעתי 

כבר  זה  חדש.  פתרון  למצוא  או  מחדש  לשתול  מחדש.  הפתרון  את  למצוא  נצטרך  ששם  וכנראה 

 משהו אחר זה כבר נעשה. כולל נקיט ת אמצעים גד אלה שחרגו מתפקידם.  
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יעקב קורצקי לפי סעיף    :מר  גולן. קרן מקסימוב    36שאילתה  בנושא אולם ספורט בבית ספר   1א' 

 2 ברנדס וסיעת באה בטוב בבקשה. 

 3 

 סיעת באה בטוב  -.שאילתה בנושא אולם ספורט בבית ספר גולן5

 4 

 5מזה שנים רבות נושא בניית אולם ספורט בבית ספר גולן נמצא על סדר   : גב' קרן ברנדס מקסימוב
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היום העירוני. אך אינו מגיע כלל ביצוע זאת למורת רוחם של ילדי והורי האזור. אולם ספורט בבית  

ל ראוי מתחם מתאים  באופן  ספורט  שיעורי  קיום  לצורך  הן  נדרש  הוותיק  לצורך    2025הספר  הן 

התכנסויות בית ספריות וקיום אירועים במתחם ראוי והן מתן מענה לחוגי ספורט אחר הצהריים  

בקצה   לאולמות  להגיע  אחרים  אילוצים  ישנם  כאשר  גשם  בימי  האזור  ילדי  נאלצים  כעת  כאשר 

שאלתי את    15.1.25השני של העיר ולקיים שיעורי ספורט בכיתות. ישיבת מועצה שהתקיימה ביום  

מצידה   העירייה  מנכ"לית  הפרויקט  לביצוע  הזמנים  ולוח  התוכניות  הן  מה  העירייה  מנכ"לית 

ביקשה שאפנה אליה ביום המחרת לקבלת הפרטים. יתרה מכך בתשובה לשאלת חברת המועצה  

המנכ"לית   מהפרוטוקול.  מצוטט  הכל  וממשיך  ממשיך  העיר  ראש  ענה  האולם  לתכנון  בנוגע 

פניתי למנכ"לית העירייה בבקשה    25אולם. מאז ועד היום תשיעי לשני  8המשיכה תכנון מתנ"ס ו

לפי סעיף   זכותי המוקנית  לפי  א' פקודת העיריות בתוכנית האמורה ללא מענה כנדרש    140לעיין 

בקדנציה   כי  העובדה  לאור  זמנים.  ולוח  תוכנית  כל  אין  כי  בתשובה  כתבה  מנכ"ל  היום  כחוק. 

בגורל   עלה  מה  א.  השאלות.  להלן  הדברים  בין  ההורים  לנציגי  מפורטת  תוכנית  הוצגה  הקודמת 

התוכנית להקמת אולם בבית הספר גולן שגובשה על ידי הנהלת העיר הקודמת והאם נגנזה? ב. אם  

נגנזה התוכנית אם לא נגנזה מדוע לא הוצגה על פי חוק. מה הן לוחות הזמנים לביצוע היה ואין  

 תוכנית בעניין מה לוח הזמנים לגיבושה וביצוע.  

עניתי תשובות. ראש העירייה איציק רוכברגר ניפגש עם נציגות ההורים בבית הספר    :גב' פרח מלך

אולם   בניית  בית ספר חדש.  בניית  על  והוחלט  רצון  אינו משביע  בית הספר  כי מצב  והוחלט  גולן 

היא   נגנזה  לא  התוכנית  הספר  בית  בניית  של  הכללית  מהתוכנית  חלק  יהיו  גולן  ומתנ"ס  ספורט 

מנהל   המועצה  במליאת  אושר  והתב"ר  היות  הספר.  בית  של  החדשה  הבנייה  במסגרת  תשולב 

 ההנדסה יצא למכרז לתכנון כולל שלאחריו תוגש תוכנית לביצוע.  

שאלת המשך. אם התוכנית לא נגנזה ביקשתי לעיין בה ולא קיבלתי עד    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לרגע זה.  

 כתבתי לשי להיפגש איתך ולהציג לך את התוכנית.   :גב' פרח מלך
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 1לא. על קריית הצעירים. לא על זה והדבר השני שאני רוצה להגיד הוא    :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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עקרוני תוכנית של בניית בית ספר יש תוכנית שלמה עירונית יש תורים כאלה ואחרים איזה בית  

ספר קודם איזה אחרי זה לא משהו. ראש העיר הלך והסתובב אמר בית הספר לא נראה טוב צריך  

 בית ספר חדש אחלה דברים כאלה מי כמוך יודעת הם לא משהו בשלוף.  

 לא קורים ביום.  :גב' פרח מלך

הם גם לא בשלוף. משהו שאתה מחליט מהרגע לרגע. יש פה תוכניות יש    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

אני   שם  יהיו  לא  כבר  כנראה  הספר  בבית  שהיום  הילדים  יקרה  זה  אם  וגם  מסודר.  משהו  פה 

אומרת בינתיים אין אולם בבית הספר. )סירנה ואין אפשרות לשמוע( אני אומרת תוך אמירה כרגע  

אין בית ספר חדש ועד שזה יקח זה שנים אני חושבת שהעירייה צריכה לתת מענה לאולם הזה גם  

ואחרים במחירים   כל מיני פתרונות של מבנים כאלה  יש  ולא של מיליונים  לא מושלם  אם מענה 

אשמח   אני  הזה  בעניין  שלי  האמירה  וזה  הקרובות  לשנים  האלה  לילדים  מענה  נותנים  סבירים 

 להתייחסות שלך.  

אני רק אגיד משהו. זה אני אומרת שאנחנו יוצאים לתכנון אנחנו בעצם נשלב את   :גב' פרח מלך

 הבנייה מתנ"ס זה לא פוסל את הבנייה עצמה. אני רוצה פשוט שבית הספר ישולב יחד עם המתנ"ס  

 אם הורסים בית ספר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

נכון. השטח של המתנ"ס אפשר להמשיך מבחינת תכנונית זה מה שאני אמרתי. לא    : גב' פרח מלך

 לעצור את זה ולעשות את זה כמקשה אחת.  

קורצקי יעקב  פרח    :מר  דבר  אותו  אומרות את  אומרת שתיכן  היא  מבין מפרח  מה שאני  סליחה 

 אומרת נעשה תוכנית כוללנית אבל אנחנו לא נעצור את התוכנית של האולם.  

 בדיוק זה מה שאני אומרת.   :גב' פרח מלך

 ממשיכים . :מר יעקב קורצקי

מקסימוב ברנדס  קרן  זמנים    :גב'  לוחות  פה  זה  את  שמה  רק  שאתם  ביחד.  זה  את  נדייק  בואי 

ריאליים לתכנון ובנייה ואם הבנייה היא בשלביות שבית הספר יגיע מאוחר יותר קודם יגיע האולם  

 המובטח שלפחות יהיה איזה שהוא צפי חצי שנה, שנה.  

 כמו בנייה של קריית יערים. שלושה ימים מביאים את כל הקונסטרוקציה   :מר יעקב קורצקי

יש שני בתי ספר בעיר שאין להם אולמות. גולן ואמירים. שני בתי הספר    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 האלה בקדנציה הקודמת אמרו לנו זה כבר מתחיל. שני בתי ספר זה לא קרה.  

 אני שומע את המנכ"לית אומרת זה כן שיש.   : מר יעקב קורצקי
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 1לא אני רק תכנון מדברת. לא אמרתי שאני עוצרת את הפרויקט. אמרתי שאני רוצה    :גב' פרח מלך
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 לצור מצב של תכנון כולל.  

 אני מבינה. חשוב לייצר איזה שהיא ודאות לקהילה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 מקבלת. לוחות זמנים אני אשב עם המהנדס בסדר גמור.   :גב' פרח מלך

הספר שבעצם   :עו"ד גייל שורש בתי  וחיזוק  מיגון  של  מנותק מהתוכנית הכללית  לא  הזה  הנושא 

לא ברור עכשיו איך זה משתלב כל הדבר הזה בשביל להרוס בית ספר צריך משרד החינוך. צריכים  

 להסתכל על התמונה הכוללת מה זה עושה אם בכלל. לתעדוף של  

 התעדוף כרגע ממשיך. אוסישקין וקלמן רצים יחד.   :גב' פרח מלך

אני רק רוצה אם עושים בית ספר צריך להזיז את התלמידים כנראה לאן שהוא.   :עו"ד גייל שורש

בעצם   התלמידים.  את  לוקחים  לאן  להרוס.  הולכים  ספר  בתי  איזה  שמדברת  פרוגרמה  אין  אם 

 אנחנו שוב עושים פה אני מדברת על דברים בעצם אין פה תוכנית מלאה.  

אנחנו נציג תוכנית מלאה. הילדים אנחנו נצטרך לתת להם מענה. מן הסתם כמובן    :גב' פרח מלך

שנבנה גם את המענה הזה. לא יהיה מצב שנוציא תלמידים מבית הספר נהרוס אותו ולא יהיה לי  

 איפה לשים אותם. זה לא יקרה זה.  

 עכשיו אנחנו בשאילתה מסוימת על נושא של אולם. האולם.   :מר יעקב קורצקי

 אשמח ללוחות זמנים.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אין בעיה.   :גב' פרח מלך

 תשבי עם שי המהנדס בסדר. כולם בעד אני בכלל אוהב את בסדר.   :מר יעקב קורצקי

צריך    :גב' קרן ברנדס מקסימוב וזה לא קורה  כולם בעד  יודעים. שנים פה  כולם  זה שכולנו בעד 

 להראות לנו לוחות זמנים.  

 מנכ"לית אמרה שאת צריכה לשבת עם שי גם על זה על האולם.   :מר יעקב קורצקי

 אני אטפל בזה.  :גב' פרח מלך

 שני דברים היא דיברה אחד על   :מר יעקב קורצקי

 לא. בסדר היא יודעת.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

קורצקי יעקב  של    :מר  לנושא  חשיבה  עם  שלנו  בניה  כל  חשוב  הכי  באמת  אומרת  שגייל  הנקודה 

 מיגון.  

 בתוך בית ספר. רגע, איפה מה איך זה מתחבר לתוכניות הקיימות.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

אני זוכר שיש כבר מיקום של האולם. אנחנו יודעים איפה אנחנו הולכים לבנות    :מר יעקב קורצקי

  אותו. רוצים לראות איך זה משתלב עם התוכנית הגדולה. 
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 1 גם של האולם וגם של המתנ"ס   עו"ד עידן למדן:
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 כולם אומרים את אותו דבר.   :גב' פרח מלך

   צריך לתכנן מחדש נכון? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 צריך לשלב עם התכנון   עו"ד עידן למדן:

א' לפקודות העיריות מענה לשעות פנאי לנוער פתיחת    27הצעה לסדר לפי סעיף    :מר יעקב קורצקי

 מועדון נוער יצירת גינות ייעודיות לבני נוער  

 

מקסימוב ברנדס  קרן  מחוץ    :גב'  הפנאי  בשעות  ממענים  ממחסור  סובלים  העיר  ובנות  בני  רקע 

בגינה   ישיבה  ברחובות  בהסתובבות  הבילוי  אופן  ובחגים  סופ"ש  ערב,  בשעות  השונות.  למסגרות 

המיועדות לגיל הרך מצד השני שהייה ממושכת מול מסכים. חלה עליהם חובה לייצר עבור הנוער  

מעטפת חברתית תרבותית חינוכית מעבר למסגרות השונות בהם חלקם שותפים צופים חוגים וכו'.  

כמובן אגודת הספורט ולאפשר להם חיים חברתיים פורים. מקומות בילוי משותף הפגת בדידות.  

שמופיע   הראל  פרופסור  פי  על  כך  מסוכנות   להתנהגויות  נטייה  ישנה  וחשש  מלחמה  ימי  עכשיו 

את   דוחקים  מידי  ארוכות  שנים  מתמיד  יותר  סדר  בפנינו  לשולי  וצרכיו  הנוער  את  דוחקים 

זה מהותית. ההצעה. אם לא בתוך מבנה פתיחת   זה הזמן לשנות את  העדיפויות ובמשמרת שלנו 

מועדון נוער ובו תוכן פעילויות תואמו תגיל הפתוח בשעות מאוחרות מאפשר לנוער להיפגש מבלי  

כהונתי   בעת  על  מדברת  לא  חתומים  כולם  של  כהונתה  בעת  אופציות  בחינת  בעניין  מטה  עבודת 

ייעודיות   כסגנית ראש העיר ומחזיקת תיק החינוך. ניתן להמשיך במקום שהפסיקה הקמת גינות 

נדרשת עבודת מטה קצרה לאיתור   ובהם מקומות ישיבה מתקני ספורט תאורה.  נוער  ובנות  לבני 

מקומות במרחק מאזורי מגורים על מנת מחד לאפשר לנוער לבלות עד השעות המאוחרות. מאידך  

  להימנע מהפרעה לשכנים.

לגבי ........מה שאת אומרת פתיחת מועדון נוער אם את זוכרת אושר תב"ר למדרשה   :גב' פרח מלך

מוכרחה   ...אני  של  באזור  תרבות  עם  יחד  וצעירים  נוער  מועדון  להקים  הולכים  אנחנו  לאומנות. 

לומר זה חלום שלי עוד מהסבב הקודם שלי. ואני שמחה שאיציק נתן את או קי לגבי זה. לגבי גינות  

משהו   מתכננים  שאנחנו  פארק  יש  אין  נוער.  לבני  שמיועדות  גינות  אין  תראי  נוער.  לבני  ייעודית 

   נוסף לבני נוער זה ייקח טיפה זמן אבל זה יקרה. מתקנים מפוזרים בעיר זה לא . אין משהו ייעודי.

 -ו  INDOOR נוערהא' לפקודות העיריות  מענה לשעות פנאי   27הצעה לסדר לפי סעיף  .6

   OUTDOOR  לבני נוער  "גינות ייעודיות"פתיחת מועדון נוער יצירת   
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 1אולי אני אסביר למה שהתכוונתי. אז אחד באאוט דור את צודקת גם    :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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בעד לראות את המקום אני חושבת שגם המקרה הזה כמו בענין של בית ספר מסודר כבר יש מקום  

 וכו'. ייקח זמן.  

   לא כל כך. :גב' פרח מלך

  כמה זמן זה ייקח? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא ייקח הרבה זמן.   :גב' פרח מלך

 כמה.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 שנה.   :גב' פרח מלך

   שנה? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

   כן.  :גב' פרח מלך

אם זה ייקח שנה אני חותמת על זה אחלה. רגע שנייה. זה משהו ייקח    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

יותר   מועדונים  על  ודיברו  צנועות  יותר  הזה  בהקש  פה  שלי  שהשאיפות  להגיד  חייבת  אני  שנה 

  פשוטים באזורים ככה משהו מתנ"סים מגוונים וכו'. במקומות כאלה.  

 יש אחד באלי כהן שנפתחו בקדנציה הקודמת.   עו"ד עידן למדן:

בני הנוער בשכונה. אזור מצוין לפתוח עוד    :גב' קרן ברנדס מקסימוב ייעודי. לא כלל  קהל מאוד 

 מועדות נוער שוב יש פה עניין של מיתוג. זה מתנ"ס יש הרבה עניינים שרצינו מקום  

 מקום מזמין אין ספק.   :גב' פרח מלך

  מקום מזמין.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא יבוא למשהו כזה מעופש. מתנ"ס   מר גיא קלנר:

אני אומרת איתרנו במורשה בזמנו מקום אלף מקומות אחרים אני רק    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

  אומרת.  

 מועדונים פעילים.   עו"ד עידן למדן:

ברנדס מקסימוב קרן  אומנות    : גב'  לא תרבות  יותר קטנות.  אנשים שמשכירים. שישכירו. הרבה 

משהו כזה אלא פשוט מקום אני אומרת את זה לעשות פלייסטיישן. אני הכי כאילו זה. לתכנן את  

זה הרבה יותר משהו שגם לדעתי לא הוצאה מופרזת. אני אשמח שתעשי עבודת מטה בעניין הזה  

השונים    26ל באזורים  שניים  למועדון  הזה  בעניין  לעשות  נוכל  אבל  הזה.  בתקציב  לא  שזה  ברור 

ולגבי הגינות ייעודיות התכוונתי לגינות למה אני אומרת אני רואה את הגינות של הילדים הקטנים  

בבוקר יש שם בירות. על המדשאה ועל הנדנדות. וליד זה. כל מיני. לכן אני חושבת שלקחת גינות  

שהיא   באיזה  השדות  שביל  בשדות  רגע.  משפטית  של  בדיקה  עשיתי  לא  אומרת  שוב  אני  במרחק 
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בצדדים שאפשר לשבת  במורשה  או  לבדוק  צריך  פרטיים.  יודעת שזה שטחים  אני  בשדות   1נקודה 
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 סבבה. ומתקן ספורט אחד אני לא יודעת אני לא מעצבת.  

 יש לי איזה שהוא רעיון. אני אבחן את זה.  :גב' פרח מלך

יילך לשם לא לדירות    :גב' קרן ברנדס מקסימוב אני אשמח לבחון אופציות לא בשמיים שהנוער 

 סבבה.  

בלייר אהד  פסח    :מר  שני  מצד  דברים  של  ובנייה  מסודר  הארוך  אחד  לזה.  להתייחס  רוצה  אני 

זה פתרונות   על פתרונות אם  וצריך כבר עכשיו למצוא  מתחמם קיץ הילדים מתחילים להסתובב 

יותר מוסדרים אין דור בתוך מרחב ציבורי כל מגוונים בשיתוף עם מגוונים לראות איך כן אפשר  

 לחלק משכבות הגיל. אם עושים וגם  

 בואו נעלה את זה אנחנו כולנו דירקטורים מגוונים   :גב' פרח מלך

בלייר אהד  הפעילות    :מר  האחרון  בקיץ  שעשינו  כמו  העירייה.  של  התמיכה  את  לקבל  חייב  זה 

בבריכות. מספיק שעושים הסדרה קטנה בפארק מביאים עגלת שיק פעם בשבוע. הם רק צריכים  

 שיהיה שם פקח שיסתובב שם ושלא ישאלו.  

 אתה מאוד מוגבל עם פארק נצח. מבחינת צווים בבית משפט.   :מר יעקב קורצקי

מחלקת הנוער צריכה לקבל הנחיה בקיץ צריכה לפעול בשעות לא שגרתיות. בערב    :מר אהד בלייר

 להסתובב כי זה מה שאנחנו צריכים.  

שנים. אני לא    :גב' הדר שוייצר כשהילדים שלי היו קטנים היה פרויקט מאוד מוצלח שרץ כמה 

יודעת מה עלויות שלו וצריך לבדוק את זה אבל לקחו ליד מרכז הטניס היה להם ממש הקימו להם  

שם מתחם היו שם כן עשו שם מתחם עשו שם הם הגיעו להופעות. הגיעו לשם זה היה קול זה לא  

 היה מתנ"ס.  

מקסימוב ברנדס  קרן  ענת    :גב'  יקרה  זה  בעיני  מדהים  זה  במונדיאל  מתחם.  להקים  רצתה  ענת 

 תעשה את זה לנו.  

 לא מה פתאום.   :מר יעקב קורצקי

 זה היה מאוד מוצלח הם היו חוצים את הגשר דרך רחוב הזית.   :גב' הדר שוייצר

 אופציות ולבחון את המיידיות של משהו יותר מהיר ויותר זמין.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

קלנר:  גיא  את    מר  מתחם  הייתי  לא  להדר  פה  מתחבר  דווקא  מתחם  הייתי  לא  ראשון  משפט 

שלו   גיאוגרפי  מיקום  בגלל  להיות  יכול  טניס  של  סיפור  ספורט.  של  נושא  רק  הטניס  של  הסיפור 

ופתוח שלו הוא לוקישיין שיכול להיות רב מימדי, רב תחומי. אפשר לעשות שם. דבר שני אני מאוד  

 ממליץ בכל הנושאים האלה כיוון שגם אנחנו כבר לא אף אחד מאיתנו אני לא קול. אבל נגיד.  
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 1אבל זה עבד טוב הביאו להם את הסטנדפיסטים שמתאימים להם. עשו להם שם    :גב' הדר שוייצר
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  מתחם. 

המשפט השני אני מציע לקוליות של כולנו להיוועץ באנשים עצמם בנוער עצמו לקבל   מר גיא קלנר:

 ממך. פידבק.  

הם    :גב' קרן ברנדס מקסימוב זה היה איתם. עם הנוער הלכנו איתם  במקום שאיתרנו במורשה 

 אמרו זה מקום קול. ושהוא לא יהיה מתנ"סי. אני אשמח. 

 טוב נעלה את זה להצבעה. נראה לי שכולם. נראה לי פה אחד.  : מר יעקב קורצקי

 רק לפרוטוקול אם תצליחי לאתר  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אם אני אצליח אני יעשה את זה   :גב' פרח מלך

 בעלויות סבירות לקיץ הזה זה יהיה מעולה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

   מי בעד ה הצעה של קרן בנוגע לנוער שעות הפנאי?  : מר יעקב קורצקי

   כולם. נמנע? :גב' פרח מלך

יש בדברים האלה הצעה לסדר שאומרת בואו נעשה פעילויות קיץ לא נראית לי.    עו"ד עידן למדן:

יש היום שני מועדוני נוער. יש דרך לפתוח עוד מועדוני נוער. ויש בשביל זה גם  

 חינוך גם תרבות גם מגוונים גם אגודת הספורט.  

אנחנו   : מר יעקב קורצקי חבר'ה  בסדר.  הכל  בעיה  אין  נמנעים.  ועידן  נאווה  בסדר.  נמנע.  אתה 

 במדינה דמוקרטית.   

 

    פתיחת מועדון נוער  OUTDOOR-ו   INDOOR נוערהמענה לשעות פנאי  :החלטה. 6

    לבני נוער  "גינות ייעודיות"יצירת      

 בעד: גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס,      

 אהד בלייר, דן רוק               

 סרנאווה פ ,עידן למדן נמנע:      
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 א' תוספת שנייה  לפקודת העיריות פרסום פרוטוקולים של ועדות   27הצעה לסדר לפי סעיף  .7

 חובה באתר העירייה      

קורצקי יעקב  סעיף    :מר  לפי  לסדר  עובדים.   27הצעה  כולם  קרן.  לסדר.  הצעה  שנייה  תוספת   1א' 
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   הצעה לסדר.

  מתווכחים ביחד קרן ברנדס ועידן למדן.  

 שני מועדוני נוער. יש פעילויות קיץ עשינו מסיבות בריכה בשרונית.   עו"ד עידן למדן:

  עידן בבקשה קרן בבקשה.   :מר יעקב קורצקי

 עשיתי לפני שאת היית. המצאת את הגלגל. בקיץ ההוא.   עו"ד עידן למדן:

   למה אתם לא מכבדים. עידן זה לא בסדר. :מר יעקב קורצקי

את   עו"ד עידן למדן: תפסיקי  הדתיים.  עם  תלכי  הדתיים.  עם  רצית  רוצה  עכשיו  בטוב.  באה 

 מציעה. שום דבר עובדתית  

מה זה קשור הדתיים. זה כמו מפרט. לא מסתדר לך משהו דתיים. תתבגר. אתה   :מר יעקב קורצקי

  נו שטויות שלך.  

   החינוך היה נפלא. עו"ד עידן למדן:

תוספת שניה לפקודת העיריות פרסום פרוטוקולים של    27הצעה לסדר לסעיף    :מר יעקב קורצקי

 ועדות חובה באתר העירייה סיעת חופשי בעירנו. בבקשה. עידן די קרן. בתשי  

על פי הגיל חלה חובה על עריכת פרוטוקול עידן בקשה מליאת מועצה כמו    :גב' בת שבע אלקובי

כן. ועדת תכנון ובניה פרסומן. לגבי ועדות המועצה נקבע כי בכל ישיבה של ועדה יש להקליט את  

וועדה הנוכחים בישיבה. מהלך הדיונים   יפורטו שמות חברי  מהלך הישיבה ולרשום פרוטוקול בו 

ביקורת   דו"ח  הפנים.  של משרד  ברשויות המקומיות  הנבחר  לקוח מהמדריך  ותוצאות ההצבעות 

ועסק בוועדות החובה מצא בין היתר כי ציטוט קיימות    2022בנושא ועדות העירייה שנערך בשנת  

ועדות ואין תיעוד ישיבות הוועדה בוצעה בצורה לקויה. המלצות ועדת הביקורת בעניין הליקויים  

ועדות   העירייה  דוגמאות של אתר  ידי מליאת המועצה. להלן  על  זה אושרו פה אחד  דו"ח  שמצא 

-ינואר. ועדות כספים הפרוטוקול האחרון שפורסם ב  20ינואר כי ההצעה נשלחה ב  20חובה נכון ל

  7ועדת ערר וארנונה    21אוג'    26ועדת בטיחות בדרכים    23יולי    20. ועדת תמיכות  23אוגוסט    31

הסביבה.  23מרץ   איכות  ועדת  ב  17.9.24.  תחבורה  המכרזים    15.6.21ועדת  ניתן    12.9.23וועדת 

. לאור חשיבה  23וחלקי בשנת    24לראות שהפרוטוקולים של רוב הוועדות לא מעודכנים כלל בשנת  

החלטות   במעקב  צורך  לציבור  המידע  חופש  העיר  תושבי  מול  העירייה  פעילות  לשקיפות  עליונה 

החובה   ועדת  של  המועצה  חברי  הרכב  אחד.  ההחלטה.  הצעת  להלן  ההתכנסות  חובת  על  ובקרה 
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ועדת   תקנון  תקנון.  יקבעו  החובה  ועדות  כל  בהתאם.  ויעודכנו  העירייה  באתר  יפורסמו   1והרשות 
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לכל   שיכללו  סיכום  או  פרוטוקול  עריכת  לגבי  הוראות  גם  דין  כל  להוראות  בנוסף  יכללו  החובה 

הפחות את סדר היום המשתתפים ונעדרים עיקרי מהלך הדיון ההחלטות שהתקבלו או נדחו אופן  

בסיכומי   הפרוטוקולים  הישיבות.  לסיכומי  הפרוטוקולים  לאישור  והנחיות  שמי  פירוט  ההצבעה. 

הישיבות המאושרים יפורסמו באתר העירייה יש לוודא שבפרוטוקולם תהיה שמירה על הפרטיות  

יעלו   הקדנציה  מתחילת  ואושרו  שנערכו  הפרוטוקולים  כל  כמובן.  וחיסיון  רגיש  מידע  שיש  ברגע 

יום לאחר    60לאתר העירייה יש לפרסם את הפרוטוקולים של ועדות החובה במועד שלא יעלה על  

רבעון   סוף  עד  לביצוע  לו"ז  עצמה.  הישיבה  חושבת    25קיום  אני  זהו.  זה  את  נרחיק  קצת  אולי 

בוועדת   למשל  לדעת  שרוצה  שתושב  שלנו.  התושבים  מול  השקיפות  לנו  חשוב  כך  כל  פה  שאנחנו 

מכרזים שחלקנו פה חברים זה כל כך חשוב באמת מי זכה מי לא זכה מה היה מהלך הישיבות זה  

דברים בוועדות חובה זה דברים קריטיים שהתושבים שלנו. אנחנו לא אמורים להסתיר שום דבר  

למעשה. האמת שאני כמה פעמים כן הגשתי וביקשתי מדובר העירייה שהוא כעת לא נמצא להבין  

מה פשר הבעיה. אני עד עכשיו לא מסוגלת להבין. ועדת מכרזים לדוגמא לימור שהיא המזכירה של  

הוועדה אמרה לי בפירוש היא מעבירה זה לא  שהיא לא מעבירה עדיין זה לא עולה לאתר. אז אני  

ועדות   לגבי  זה  ומבינים  היכן הבעיה. אני מקווה שאולי אתם בדקתם את כל התהליך  יודעת  לא 

בהם   כותבים  לא  כנראה  שכן  נוספות  ועדות  על  מבקשים  כן  אנחנו  בנוסף  פרוטוקולים  יש  שכן 

 פרוטוקולים כן שיעלו את הפרוטוקולים לאתר העירייה זהו. אני אשמח לשמוע מהמנכ"לית.  

מלך פרח  ראש    :גב'  יושבי  דבר  של  בסופו  אומרת אתם  אני  יקרה אבל  זה  אני מבחינתי מאשרת 

 הוועדות.  

 את יכולה להסביר מה התהליך למעשה מרגע שיש פרוטוקול.   :גב' בת שבע אלקובי

כל הוועדות שלנו אני אתן דוגמא על ועדות שאני יושבת ראש שלהם. כדי לפשט את    :גב' פרח מלך

הדברים. כל הוועדות שלי יש פרוטוקול יש סדר יום יש משתתפים ויש חתימה שלי בסופו של יום  

שמאשרת את הפרוטוקול הזה. כך זה צריך גם לפעול. נכון הוא זה לא עולה לאתר העירייה כי אני  

לא יודעת מה הסיבה. אין לי באמת זה אבל אין לי בעיה גם לאשר את זה שזה יעלה כמו ישיבות  

 אחרות. כן  

 את צריכה לתת את ההנחיה.   :גב' בת שבע אלקובי

למעט דבר אחד יש ועדות שהן ועדות סגורות שהם לא יעלו. שהם יהיה ברור לכל    : גב' פרח מלך

את   לכתוב  תצטרכו  ועדות  ראש  כיושבי  אתם  אבל  בעיה  אין  מבחינתי  לזה  מעבר  כאן.  הסובבים 

 התקנון. אני לא הולכת לכתוב לכל ועדה את התקנון זה לא יקרה.  
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זה   :עו"ד גייל שורש שעלתה  מהביקורת  חלק  הביקורת  בוועדת  אבל  נמצא  לא  המשפטי   1היועץ 
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שהמחלקה המשפטית תעביר דוגמאות לתקנון .זה אושר על ידי המועצה. אז יש לנו כל התהליך זה  

 נכתב על בסיס תהליך מלא. צריך לתת דוגמא של תקנון. זה לא מסובך. אני רואה  

 אפשר לקרוא למיכה בבקשה נקרא למיכה.  :גב' פרח מלך

 אני אומרת בהרבה עיריות יש פרסום של כל הפרוטוקולים   :עו"ד גייל שורש

מלך פרח  אותו    : גב'  להנגיש  נדאג  אנחנו  אלינו  שיגיע  פרוטוקול  כל  ברגע  אומרת  אני  בעיה  אין 

 לעלות אותו לאתר. אין בעיה מבחינתי. אני רק אומרת. לא היא אמרה חובה. 

 לא. היא אומרת גם רשות.   עו"ד עידן למדן:

  היא כתבה חובה. רק חובה. חובה.   :גב' פרח מלך

  חובה והרשות.   עו"ד עידן למדן:

 מובן מאליו. חבל שצריך הצעה לזה. צריך לעלות נקודה. זה לא. הכל בסדר.   עו"ד עידן למדן:

 זה לא עולה. זה לא קורה.   :גב' בת שבע אלקובי

יש פה את רוצה. יש פה הצעה לסדר של בתשי ושל גייל מבקשות לעלות את ועדות    :גב' פרח מלך

המשתתפים   שמות  את  לכלול  סעיפים  מספר  יש  שלהם  הבקשה  במסגרת  העירייה  לאתר  החובה 

לכתוב פרוטוקול. ולכתוב לכל ועדה כזו תקנון. אני הסברתי בוועדות שאני יושבת ראש שלהם מה  

קורה. אמרתי אבל אני כמנכ"לית העירייה לא מתכוונת לכתוב לכל ועדה עכשיו את התקנון אלא  

זה יהיה אחריות של יושב ראש הוועדה. אומרת גייל שבעצם בישיבה שהייתה של ועדת הביקורת  

ונאמר שם שהמחלקה המשפטית צריכה להעביר דוגמא לתקנון על מנת שיוכלו   הנושא הזה עלה 

לגבש סוג של תקנון לכל ועדה חובה. אני ציינתי רק שוועדות חובה וכולם קיבלנו כולם כמובן הם  

 בדלתיים סגורות כמובן שלא תעלנה. זה הכל.  

בלום מיכה  המשפטי-עו"ד  אדם    :היועץ  כוח  לנו  אין  אנחנו  זאת  עם  לתת  יכול  אני  דוגמא  לגבי 

 עכשיו להכין עכשיו לשבת עם כל ועדה ולהכין את הפרוטוקול.  

 הם ביקשו דוגמא.  :גב' פרח מלך

 גם לא את הפרוטוקולים. אין בעיה אין שום בעיה.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 בוועדות רשות גם היו תקנות.   :מר דן רוק

 תלוי באיזה. בדיוק.   :גב' פרח מלך

בלייר היא    :מר אהד  זה הצעה  לסדר.  לא הצעה  וק.  ח  פי  על  להיות  עושים משהו שאמור  אנחנו 

שום   פה  להמציא  אמורים  פה  ממציאים  לא  אנחנו  התקנונים  גם  עכשיו  החוק.  את  לקיים  בעצם 

 דבר כל מניח קולגה שלו לקדם הצעה  
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 1 בערים אחרות זה לא קיים.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום
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  זה לא קיים.   :גב' פרח מלך

 מפרט את מה שצריך להיות כלול בפרוטוקול בפשטות   3סעיף  עו"ד עידן למדן:

בלייר יש עליה משרד    :מר אהד  להגיד הדברים נמצאים פה בחוק או  אם לא כמו שעידן התחיל 

את   לפחות  שם  יש  בכל  שהם  הוועדות  לפחות  הוועדות  לרוב  מוניציפאליים  הליכים  הפנים 

 העקרונות שצריכה ועדה  

 נכון פקודת העיריות.   :גב' פרח מלך

בלום מיכה  אותם    :היועץ המשפטי-עו"ד  הפנים  של משרד  היועץ המשפטי  הפנים  לדברי משרד 

של   משפטי  יועץ  לדברי  טעויות.  הרבה  בהם  יש  ושתיים  מעודכנות  לא  הן  להסתמך  אין  חוברות 

 משרד הפנים. לא אני.  

 לא נפתח את זה פה לדיון כי זה   :מר אהד בלייר

אני אומרת רק משפט אחד ואחרון. מבחינתי כל יושב ראש שיעביר לי פרוטוקול של    :גב' פרח מלך

את   לא.  ממש  סתם  אני  הוועדות.  ראש  יושבי  של  היא  האחריות  אבל  לאתר  ותעלה  תונגש  ועדה 

 יודעת חלילה לא.  

 יושבי ראש של הוועדות יושבים בצד השני.   :עו"ד גייל שורש

בלום מיכה  המשפטי-עו"ד  הדובר.   :היועץ  מצד  אדם  כוח  מאוד  הרבה  דורש  הנגשה  של  נושא 

 אנחנו היינו ב קטע הזה כוח אדם 

 גם ככה זה נעשה חיצוני מיכה.   :גב' פרח מלך

 בסדר אבל זה לא פשוט.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 זה נעשה חיצוני בסדר.   :גב' פרח מלך

 אני לא אומר כאילו לא. אני רק אומר יש לזה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 הכל בסדר יטופל.   :גב' פרח מלך

 שנתיים לא עלו הפרוטוקולים.  :גב' בת שבע אלקובי

 תצביעו.   :גב' פרח מלך

  אנחנו נקים ועדה שתבחן...   :מר יעקב קורצקי

  מי יעשה את הפרוטוקול?  מר גיא קלנר:

 טוב אנחנו הצעה לקיים את החוק כהלכתו.   :מר יעקב קורצקי

 נכון לעכשיו הוא לא מקוים.   :גב' בת שבע אלקובי

 הצעה לפרסום פרוטוקולים של ועדות חובה באתר העירייה.   :גב' פרח מלך
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 1לא יש שישה דברים זה לא רק הפרוטוקולים זה לפרסם את ישיבות הוועדה מה   :עו"ד גייל שורש
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 שעוד לא עשינו. יש כל מיני.  

    בסדר.  :גב' פרח מלך

קורצקי יעקב  קודם    :מר  תפסת.  לא  מרובה  תפסת  בואו  אנחנו  אז  לפרסם  הבעיה  מה  ברור  זה 

נפרסם את ההחלטה. תוציא את ההחלטה אז איז נו נעשה את זה אז איז תגידי מה את רוצה. את  

פה? בעל  זה  את  אגיד  שאני  מצומצם.   רוצה  משהו  לעשות  רוצה  לא  אני  איתך.  להיות  רוצה  אני 

  אנחנו מקבלים את ההצעה לסדר של בת שבע ומי בעד?

 המשמעות שאתם תעבירו את הפרוטוקולים.  :גב' פרח מלך

 מי בעד? מי בעד?   :מר יעקב קורצקי

 פה אחד יאללה.  :גב' פרח מלך

 

 פרסום פרוטוקולים של ועדות חובה באתר העירייה . החלטה: 7

 בעד: גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס,      

 סרנאווה פ, אהד בלייר, דן רוק              

 נמנע: עידן למדן      

 

 

יעקב קורצקי זה    : מר  הוועדה להעביר את  כיושבת ראש  יש את ההחלטה שאת חותמת  סך הכל 

לדובר העירייה שיעלה את זה לאתר פשוט. לא מרכזת הוועדה. הוא צריך לתת  את זה שיפרסם  

 את זה זה פשוט. טוב. הצעה לסדר. 

 למשל לפרסם את הפרוטוקולים מפרסמת אותו לחברי הוועדה.   :גב' ענת לין

 רק חובה.   :גב' פרח מלך
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 1 

א' תוספת שניה לפקודת העיריות בעניין חידוש המאבק שתי הצעות    27הצעה לסדר לפי סעיף    .8

בצומת   חניון  בניית  כנגד  מאבק  וחידוש  השרון  רמת  שמי  מעל  מטוסים  מעבר  אחת.  בהצעה 

 מורשה 

 2 

יעקב קורצקי לסדר בסדר. סעיף    :מר  העיריות    27משהו שצריך להיות פשוט. הצעה   3א' לפקודת 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

וחידוש   השרון  רמת  שמי  מעל  מטוסים  מעבר  אחת.  בהצעה  הצעות  שתי  המאבק  חידוש  בעניין 

גיא   ידי ראש העיר איציק רוכברגר חבר המועצה  יוצג על  מאבק כנגד בניית חניון בצומת מורשה 

  קלנר. בבקשה גיא ראש העיר לא נמצא. 

בשנים האחרונות אנו עדים לפגיעה משמעותי באיכות החיים של תושבי רמת השרון    מר גיא קלנר:

סביבתי   למטרד  הפך  המטוסים  רעש  השרון.  רמת  שמי  מעל  מטוסים  מעבר  ביניהם  מספר  בשל 

ובריאותי בלתי נסבל פוגע בשגרת חיים של התושבים. בתכנון חניון חנה וסע בצומת מורשה ומהלך  

שעלול להוביל לזיהום אוויר פגיעה באופי האזור ובתושבי רמת השרון בעיקר בצד המזרחי שלה.  

בעבר   אוויר מסוכן.  וזיהום  נסבל  בלתי  רעש  לייצר  קומות  של שבע  לגובה  החניון אמור להשתרע 

את   להקים  לחדש  אותנו  המחייב  קריטי  בשלב  נמצאים  אנו  כעת  אלו  במאבקים  בנחישות  פעלנו 

פעילותנו. לנוכח התפתחויות ולאור הצורך בגישה ממוקדת מקצועית אנו מבקשים מחברי המועצה  

לתמוך בהקמת צוות אסטרטגי ולגייס מנהל משברים בחברה ממשל באמצעות דוברות העירייה על  

מטרות הצוות ריכוז כל המידע  מנת שייצגו אותנו מול גורמי הממשלה השונים ומקבלי ההחלטות.  

וציבורית.   תקשורתית  משפטית  פעולה  אסטרטגיית  גיבוש  מהלכים.  שני  של  והשלכות   הרלוונטי 

קמפיין   הובלת  התושבים.  וקהילה  סביבתיים  וארגונים  שכנות  ערים  עם  פעולה  שיתופי  יצירת 

ציבורי להגברת המודעות והפעלת לחץ על מקבלי ההחלטות. אני רוצה לפתוח את זה רגע כי יש פה  

שתי סוגיות. מהותיות וחשובות ולא מאתמול ובשניהם נדרשת יותר מסודרת ויותר מקצועית ממה  

שלאחרונה וצריך קצת יותר משאבים. בנושא של המטוסים. התחילה הפרעה לתושבי רמת השרון  

דבר   דוב.  שדה  של  ביטולו  בעקבות  וחצי.  שנה  לשנתיים  שנה  בין  בערך  באוקטובר  שבעה  בטרם 

היו   שלא  לנתב"ג  גישה  נתיבי  בעצם  ויצר  ישראל.  למדינת  בכניסה  חדשה  תעופתי  מציאות  שיצר 

בעבר. נושא שהגיע באופן בלתי מבוקר ללא פרוצדורה נדרשת בהקשר הזה ופשוט נקבעה מציאות  

באופן לא הדדי ולא על פי חוק ולא על פי נוהל. הייתה התארגנות בנושא הזה בקדנציה הקודמת.  

ותעבורה. נתקלנו  בזמנו בהקשר של יועץ  כולל שכירת משרד עורכי דין שמתמחה בתחום התעופה.  

תעופתי מארץ לא רוצים לעבוד מול רשות שדות התעופה מול רט"א חוששים אין גם המון בקנה  
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 1מידה משמעותי בארץ ויועץ תעופה בינלאומי הוא אכן השקעת משאבים מאוד משמעותית במקביל  
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נדרשת פה עבודה גם מול משרדי ממשלה והכנסת הפעלת יצירת לחץ על מקבלי ההחלטות בהקשר  

בצורה   נעשתה  ולא  חיים.  אנחנו  כמובן חלק מהסביבה המקצועית שבה  ועבודה תקשורתית  הזה 

מספיק מסודרת בהקשר הזה. הסיפור הזה לצערנו בטח לא בראש סדר הטרדות של מדינת ישראל  

לא   בצורה  כרגע  שמבוצעת  מפעילות  חזה  חזר  האש  הפסקת  עם  באוקטובר  השבעה  עם  עצר 

שהפליי   בבירור  רואים  אליהם  להיכנס  יכול  אזרח  שכל  טיסה  מקימי  של  ניטור  פי  על  מקצועית 

למיניהם וכו'. כשהם מיטיב כניסה משמעותית מפרץ שמי רמת השרון באופן שלא צריך להיות לא  

לכן  לא נמצא בשום מפה ל אמור לקרות. ואף אחד לא  היה בעבר.   ניתן הכשר לדבר הזה מעולם 

מקצועית   פעולה  נדרשת  בגזרה  מחודשת  ופעולה  הזה  בהקשר  מחודשת  לפעולה  נדרשים  אנחנו 

ועניינית אחרת נלך לאיבוד בבירוקרטיה היא ישראלית מקבלי החלטות בפוליטיקה בהקשר הזה  

זה פעם ראשונה בהקשר הזה והסיפור של המטוסים נדרשים לאשר צריכים ועדות יועצים והצעות  

אותנו   שילווה  דין  עורכי  משרד  וגם  תקשורת  יועץ  גם  ממשל.  קשי  יועץ  גם  טנטטיבית  לש  מחיר 

 בעניין הזה היה מהפעם הקודמת אפשר להחזיר אותו לפעולה  

  כלום ושום דב.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 ק. יזה לא מדו מר גיא קלנר:

  לא היה לנו עורכי דין יקרים כמו אלה.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 אני לא יודע כמה אתה פגשת אותם. אני פגשתי אותם רבות.   מר גיא קלנר:

  אני ראיתי מה הם.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 במסגרת הסיבוב הקודם. אני קודם כל מיכה אתה מוזמן לקחת את זה לטיפולך.   מר גיא קלנר:

  לא. אני בתעופה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

של המשרד. המשרד עשה עבודה  זה דבר ראשון. תשמע מיכה אני מכיר את הפעולה    מר גיא קלנר:

 רצינית. הוא בנה תשתית לעתירה שלא הוגשה בקדנציה הקודמת.  

  אין לה סיכוי. אבל בסדר הכל בסדר. אתה מפרנס אנשים.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

לא צריך לפרנס אנשים צריך לטפל בתושבים של העיר הזאת צריך לטפל בתושבים    מר גיא קלנר:

 של העיר הזאת  

 מטוסים   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

  ידע מראש   :מר אהד בלייר

ר אני עובד שומע את המטוסים  זה בדיוק הטענה של המדינה שכב איפה בבית דגן?  מר גיא קלנר:

 נראה לי הסיפור שאתה נותן הכשר כרגע לדבר הזה  
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 1  אני?    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום
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קלנר:  גיא  רמת    מר  של  משפטי  יועץ  אתה  חזרה  הדברים  את  קח  לעניין.  ולא  במקומו  לא  הוא 

 ה לייצג את תושבי רמת השרון יש מטרד שהם מבקשים לטפל בו.  השרון בעיריית רמת השרון נבחר

  לבדוק עם מיכה אם יש התכנות משפטית.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 קודם כל עוד לא הוגשה עתירה. מיכה אגב.  מר גיא קלנר:

  אין לך סיכוי. הם אמרו.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

חשוב להגיד לפרוטוקול שבחרנו משרד מצוין. ברנדס זה דבר ראשון דבר שני. חשוב    מר גיא קלנר:

לומר שהייתה אסטרטגיה משפטית שאני לא רוצה לפרט אותה פה כרגע למצלמה. הם נתנו בדיוק  

אלא   הזה  בסיפור  הזה  בשלב  ידנו  את  לרפות  לא  מציע  ואני  הזה.  התהליך  להתקדם  צריך  איך 

נגיע   ואם  שלה  התושבים  כלל  של  האינטרסים  את  שמייצגת  רצינית  מקומית  רשות  כמו  לעבוד 

ביחס   גבוה מידי  בגין עלות תועלת או משאבים בהיקף  ימינה שמאלה  לנקודה שבה צריך לשקול 

רוצים לחדש את מנועים קדימה   נשקול אותם אבל כרגע אנחנו  נצחון או הצלחה אז  לפוטנציאל 

לחדש   רוצים  ואנחנו  הקודמת  התשתית  את  לנו  יש  בהקפאה  היה  זה  שצריך  כמו  זה  את  לעשות 

ריטנר של   פי שעות.  על  יודע עשרות אלפי שקלים. לסיפור של היועץ המשפטי של  אותה. אני לא 

קשרי ממשל ייעוץ תקשורת לדעתי אפשר להסתדר עם הכוחות הקיימים שנותנים שירות לעירייה  

 חוות הדעת המקצועית שאמורה להיות מונחת כתשתית אגב בגלל זה לא הוגשה עתירה. 

 אני הייתי חוות דעת מקצועיות גם הם אמרו שלא היה   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 כן. מיכה אנחנו חייבים להילחם. כעיר.   : מר יעקב קורצקי

 

 על הסיפור לא הטיסות. זה נכון.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 בחייאת מיכה אבל.   מר גיא קלנר:

 בסדר לבריאות.    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

  זה נעצר בגלל המלחמה.   :מר יעקב קורצקי

חוות הדעת התעופתית שבאה ואומרת  הכל מאושר בזה לא מאשרים תקציב עכשיו.    מר גיא קלנר:

בעצם לרשות שדות התעופה ולרט"א תראו יש אלטרנטיבה שהיא לא פוגעת בזה ולא פוגעת בהוא  

ניכנס   לא  דרך  יש  נתניה אלא  או תושבי  יסבלו במקומנו  כפר סבא  תושבי  לא שעכשיו  זה  כלומר 

מסיבי   באופן  פוגעת  שאינה  חקלאיים  שטחים  מעל  בעיקרה  לעבור  שיכולה  פרטים  לפרטי  עכשיו 

בתושבי רשויות אחרות אלא מה היא בעצם מייצרת עבור חברות התעופה נתיב נחיתה ארוך יותר  

שיש לו משמעות כלכליות. לא למדינה ולא לתושבים אלא לחברות התעופה עכשיו עם כל הכבוד.  



9.3.25מיום   – 13ישיבת מליאה מן המניין מס'   

48 
 

המלך.   דרך  פה  יש  תקשיבו  הזה  לעניין  מקצועי  גורם  לא  שהוא  משפט  לבית  שיבוא  איזון.   1נדרש 
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אומרת יש פה חוות דעת הזאת בזמנו כולל הדטא שהיה צריך לתמוך אותה כדי לבנות אותה רצו  

עליה מאה חמישים אלף יורו היא הייתה מאוד יקרה לכן זה נעצר עכשיו צריך למצוא חוות דעת  

ישראלי   מקצועי  לגורם  נגיע  זאת  בכל  או  זולה  יותר  הרבה  דעת  חוות  שנמצא  או  נמצא  שלא  או 

שייתן את זה. הם פשוט הם יותר חוששים לעבוד מול הגורמים בדרך מפרנסים אותם. אבל בשביל  

הדבר הזה לעשות בדיקה של הגורמים נשים את זה רגע על השולחן. אנחנו לא מאשרים פה הצעות  

אני   וסע  חנה  חניון  השני  הנושא  אוהד.  כן  אחד.  נושא  זה  קדימה.  זה  את  להזיז  מבקשים  מחיר. 

חושב הוא חניון שהגיע לאוויר העולם ללא רצונה של העירייה והתושבים ברמת השרון וראינו גם  

אחד   כל  מבין  אני  רוכברגר  עם  בתיאום  גם  חולדאי  רון  אביב.  תל  תושבי  של  ורצונם  רצונו  ללא 

לעצמו החליטו שהם יוצאים למאבק נגד התוכנית הזאת. התוכנית הזאת יש בה כל פגע רע שאפשר  

לא   המיקום  מורשה.  בתושבי  הפגיעה  התחבורתיות.  הסביבתיות  ההשלכות  מבחינת  עליו  לחשוב 

 צפונה אולי לשנים.  25נכון. אסטרטגיה תחבורתית לא מתאימה לשנת 

 
ב  :עו"ד גייל שורש איתה  שהתחילו  בוועדה    2013תוכנית  האחרונות  ההתנגדויות  נדונה  היא 

הארצית לתכנון ובניה היו במרץ שנה שעברה.  מרחק הזמן עשה הרבה מרכיבים בתוכנית כבר לא  

  רלוונטי אבל הם הצליחו להתקדם קדימה.  

לכן אנחנו חושבים שיש פה אני מעריך שיש פה קונצנזוס לגבי זה בנושא של חניון   מר גיא קלנר:

להרשות   יכולה  לא  העיר  במקומו  לא  הוא  הזה  שהמתקן  מועצתי  קונצנזוס  יש  נראה  וסע  חנה 

לעצמה פתח ללא מאבק לתת לו לקום. ולא בכלל. ויש פה שת"פ מאוד משמעותי עם תל אביב ואני  

עבודה מהסוגיות   נדרשת  פה  גם  לעשות מעשה. אבל  יכולות  ביחד  ורמת השרון  אביב  חושב שתל 

בנושא   גם  וכך  המקצועיים  הגופים  מבחן  את  בסוף  עובר  לא  אתה  גם  פרטש  לבוא  קשה  הזה 

שתי הסוגיות האלה מבקשים את המועצה ברמה העקרונית להתחבר לגורמי מקצוע על  המטוסים.  

פי נוהל העירייה ועל פי הצעות מחיר וכל מה שנדרש. אבל לקבוע קביעה עקרונית שאנחנו יוצאים  

 למהלך מקצועי עם מטה פעולה רציני ואנשי מקצוע שיעזרו לנו להוביל בתקווה לנצח. 

 קודם כל.   :מר אהד בלייר

  על מה אתה רוצה שנצביע על ועדה שתקום?   :מר יעקב קורצקי

 על ההתקשרויות עם יועצים. על פי נוהל העירייה   מר גיא קלנר:

השאלה למה רוצים שתי הצעות שתיהן חשובות כל אחת בפני עצמה להצעה אחת    :מר אהד בלייר

זה פעם אחת ופעם שנייה כמו שציינת זה כבר ענית לי בנושא של חניון אוטובוסים כמו שזה בעיה  
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 1של תל אביב אני מניח זה בעיה של כל רשויות של נתיבי זה משהו שצריכים להתאגד עליו עם עוד  
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 מספר.  

 כולם חושבים שזה יהיה אצלך.   :מר יעקב קורצקי

 לא. בשביל החלק הכספי אלא להראות שהבעיה היא לא בעיה של רמת השרון.   :מר אהד בלייר

  כולם בתביעות כולם.   :מר יעקב קורצקי

אני יענה לך. איציק לא פה. קודם כל היסטורית בתחום של תע"ש אני ונוספים ואז    מר גיא קלנר:

הייתה שירה ראשת העיר יצרנו פלטפורמה של שיתוף פעולה שעבד לא רע עם הוד השרון והרצלייה  

מבורך  זה  אינטרסים  ניגוד  ללא  הנושא  אחרות  רשויות  פעולה  ששיתופי  חושב  ואני  הזה  בהקשר 

זה בסדר   ולחבר אותם אליך.  לרוץ קדימה  לפעמים לא כדאי להמתין. לפעמים כדאי  ורצוי. אבל 

עד   לא הבנתי  עיריית הרצלייה  גמור. הרצלייה אני שאלתי את איציק הוא אמר שדיבר עם ראש 

הסוף אם הוא פול למטוסים. הקו נחיתה עובר על השכונות הדרומיות של הרצלייה  העיר היחידה  

אביב   תל  גם  פוטנציאלי  אולי  שת"פ  יש  אם  אז  אביב  תל  של  מקורי  זה  שלום  מגדל  מעל  אינווי 

 אמיתי לנושא מטוסים הוא הרצלייה.  

  הוד השרון פתח תקווה.   :מר אהד בלייר

שם קצת פחות. כי אם אני לא רואה אני חושב שת"פ הוא אחלה אני חושב שצריך    מר גיא קלנר:

להציע אותו לצאת קדימה לא להתבסס אם יהיה שת"פ או לא יהיה שת"פ למאבק עצמו אם הם  

 ירצו וולקם.  

מקסימוב ברנדס  קרן  של    :גב'  שונים  נושאים  בשני  מדובר  הפרויקטים  שני  השלביות.  לגבי 

מתחברים למקומות מסוימים אבל לגבי חנה וסע זה נושא באמת כמו שמיכה אמר עוד לא התחלנו  

השני של המטוסים של כולנו אגב הם מעל הבית     להילחם אותו. ולכן הדברים ברורים. לגבי הנושא 

שלי עוברים אני מניחה כמו אצל כולם. השאלה אם אפשר נכון. אני שואלת אותך לעשות בשלביות.  

עוד לפני שמוציאים כספי ציבור על כל היועצים בוחנים קודם את הדברים שנעשו רואים אם יש  

יכול להיות ההיפך צריך תקשורתית   לפני שתקשורתי.  יש מקום קודם כל משפטי  התכנות. האם 

 ואז ההשפעה היא גם משפטית אני לא יודעת. 

קלנר: גיא  מנוהל    מר  בתהליך  זה  את  לעשות  כרגע  הרעיון  כל  כן.  משמעית  חד  היא  התשובה 

הגדול פה הסיפור של המטוסים.  ומבוקר ברמת השלביות שלו. הנושא היועץ המקצועי זה הסיפור

גם איציק אמר אני לא מאשר מאשר מאה חמישים אלף יורו גם אם המועצה הייתה מאשרת אני  

לא מאשר את הדבר הזה. אני רוצה לראות האם נתנהל בלי זה. משרד עורכי דין קודם כל להביא  

את כל מה שעשה קודם לכן. על אף מה שנאמר הם יודעים הייתה להם אסטרטגיה. הם יודעים מה  

ממשל   קשרי  סיכון  סיכוי  להניב.  אמורה  שהיא  מה  או  העתירה  במסגרת  לעשות  רוצים  היו  הם 
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אמור   אתה  מה  להשתנות.  יכולה  מציאות  שר  בהחלטת  ולרע  לטוב  ישראל  מדינת  תראו   1ולובינג 
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פתאום   יורו  אלף  דעת מקצועית במאה חמישים  חוות  דרך  בית משפט  דרך  רגולציה  דרך  לעשות 

מירי רגב בהחלטה של קשרי ממשל נכונים יכולים לפעול גם מלחץ ציבורי גם מלחץ תקשורתי וגם  

 מלחץ קשרי ממשל נכונים. יכולה להוריד הנחיה.  

  רק להזכיר לכולנו עופר קליך חבר מועצה אולי הוא יכול  :עו"ד גייל שורש

עופר בוודאי יכול לעזור בזה אין שאלה. את צודקת במאה אחוז  המועצה ברמה   מר גיא קלנר:

העקרונית להתחבר לגורמי מקצוע על פי נוהל העירייה ועל פי הצעות מחיר וכל מה שנדרש. אבל 

לקבוע קביעה עקרונית שאנחנו יוצאים למהלך מקצועי עם מטה פעולה רציני ואנשי מקצוע שיעזרו  

 לנו להוביל בתקווה לנצח.  

 קודם כל.   :מר אהד בלייר

  על מה אתה רוצה שנצביע על ועדה שתקום?   :מר יעקב קורצקי

 על ההתקשרויות עם יועצים. על פי נוהל העירייה   מר גיא קלנר:

השאלה למה רוצים שתי הצעות שתיהן חשובות כל אחת בפני עצמה להצעה אחת    :מר אהד בלייר

זה פעם אחת ופעם שנייה כמו שציינת זה כבר ענית לי בנושא של חניון אוטובוסים כמו שזה בעיה  

של תל אביב אני מניח זה בעיה של כל רשויות של נתיבי זה משהו שצריכים להתאגד עליו עם עוד  

 מספר.  

 כולם חושבים שזה יהיה אצלך.   :מר יעקב קורצקי

 לא. בשביל החלק הכספי אלא להראות שהבעיה היא לא בעיה של רמת השרון.   :מר אהד בלייר

  כולם בתביעות כולם.   :מר יעקב קורצקי

ענה לך. איציק לא פה. קודם כל היסטורית בתחום של תע"ש אני ונוספים ואז  אאני    מר גיא קלנר:

הייתה שירה ראשת העיר יצרנו פלטפורמה של שיתוף פעולה שעבד לא רע עם הוד השרון והרצלייה  

מבורך  זה  אינטרסים  ניגוד  ללא  הנושא  אחרות  רשויות  פעולה  ששיתופי  חושב  ואני  הזה  בהקשר 

זה בסדר   ולחבר אותם אליך.  לרוץ קדימה  לפעמים לא כדאי להמתין. לפעמים כדאי  ורצוי. אבל 

עד   הבנתי  לא  הרצליה  עיריית  ראש  עם  שדיבר  אמר  הוא  איציק  את  שאלתי  אני  הרצלייה  גמור. 

הסוף אם הוא פול למטוסים. הקו נחיתה עובר על השכונות הדרומיות של הרצלייה  העיר היחידה  

 אולי גם תל אביב  
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 1 קובץ החלטות

 2 

עירוני  .1 צוות  והקמת  בשבת.  ביג  מתחם  של  לפעילותו  בקשר  עירונית  מדיניות  גיבוש 

 בצירוף גורמי מקצוע לצורך גיבוש מסמך מדיניות.  

 3 

 גיבוש מדיניות עירונית בקשר לפעילותו של מתחם ביג בשבת. והקמת צוות עירוני   :החלטה

 בצירוף גורמי מקצוע לצורך גיבוש מסמך מדיניות.                 

   )יעקב קורצקי, עופר קליך ומוטי גינדי טרם הצטרפו לדיון( בעד פה אחדל חברי המועצה הצביעו כ 

 5 

 6 

 7 

    פתיחת מועדון נוער  OUTDOOR-ו   INDOOR נוערהמענה לשעות פנאי  :החלטה. 6

    לבני נוער  "גינות ייעודיות"יצירת      

 בעד: גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס,      

 אהד בלייר, דן רוק             

 סרנאווה פ ,עידן למדן נמנע:      

 8 

 9 

 א' תוספת שנייה  לפקודת העיריות פרסום פרוטוקולים של ועדות   27הצעה לסדר לפי סעיף  .7

 חובה באתר העירייה סיעת חופשי בעירנו.    

 10 

 פרסום פרוטוקולים של ועדות חובה באתר העירייה החלטה: 

 בעד: גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס,      

 סרנאווה פ, אהד בלייר, דן רוק              

 נמנע: עידן למדן      

 א' לפקודות העיריות  מענה לשעות פנאי לנוער ופתיחת מועדון נוער    27הצעה לסדר לפי סעיף  .6

 יצירת גינות ייעודיות לבני נוער      
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